
Protokół nr XLVII/06 
sesji Sejmiku Województwa Pomorskiego 

z dnia 24 kwietnia 2006 roku 
 

 Sesja nr XLVII/06 Sejmiku Województwa Pomorskiego odbyła się dnia  
24 kwietnia 2006 roku w godzinach od 12.00 – 15.30 w sali Herbowej Urzędu 
Marszałkowskiego Województwa Pomorskiego w Gdańsku.  
 
 

Punkt 1 
Otwarcie obrad sejmiku  

 
Obrady XLVII sesji Sejmiku Województwa Pomorskiego otworzył p. Brunon Synak 

-Przewodniczący Sejmiku.  
 
Stan radnych: 33 osoby. W sesji uczestniczyło 31 radnych wojewódzkich. 
 

W sesji również brali udział parlamentarzyści pomorscy  
 
Listy obecności stanowią załącznik nr 1 do protokółu. 

 
Punkt 2  

Przedstawienie porządku obrad 
 

Przewodniczący Sejmiku p. Brunon Synak na sekretarzy sesji powołał radnych: 
1. Danutę Makowską,  
2. Marzenę Dobrowolską.  

 
Przewodniczący Sejmiku – p. Brunon Synak - stwierdził, że obrady są prawomocne. 

Na liście obecności podpisanych jest 31 radnych. 
 
Przewodniczący Sejmiku p. Brunon Synak przedstawił porządek obrad sesji. 

Porządek obrad stanowi załącznik nr 2 do protokółu. 
 
W stosunku do porządku obrad z dnia 14 kwietnia br. Przewodniczący p. Brunon 

Synak zaproponował następujące zmiany: 

1. wprowadzić do porządku obrad w punkcie 7. Przyjęcie uchwał jako podpunkt 7.11 a : 
„przyjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Zarządu Województwa Pomorskiego do 
udzielenia poręczenia kredytu bankowego dla Przemysłowego Zespołu Opieki 
Zdrowotnej w Gdańsku. 

2. wprowadzić do porządku obrad w punkcie 7. Przyjęcie uchwał jako podpunkt 7.11 b : 
„przyjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania aneksu nr 1 do programu 
restrukturyzacyjnego Szpitala Specjalistycznego w Kościerzynie wraz z 
autopoprawką”. 

3. zdjąć z porządku obrad punkt 8. Przedstawienie informacji o działalności 
Samorządowego Kolegium Odwoławczego z uwagi na brak informacji o działalności 
Samorządowego Kolegium Odwoławczego w Gdańsku.  
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Innych wniosków nie zgłoszono. 
 

Przewodniczący p. Brunon Synak zarządził głosowanie wniosku nr 1 do porządku 
obrad. Wynik głosowania: „za” – 30 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymało się od 
głosu” – 0 radnych.  

Przewodniczący p. Brunon Synak stwierdził, że wniosek nr 1 do porządku obrad 
uzyskał wymaganą większość głosów i został przez radnych przyjęty.  

 
Przewodniczący p. Brunon Synak zarządził głosowanie wniosku nr 2 do porządku 

obrad. Wynik głosowania: „za” – 30 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymało się od 
głosu” – 0 radnych.  

Przewodniczący p. Brunon Synak stwierdził, że wniosek nr 2 uzyskał wymaganą 
większość głosów i został przez radnych przyjęty.  

 
Przewodniczący p. Brunon Synak zarządził głosowanie wniosku nr 3 do porządku 

obrad. Wynik głosowania: „za” – 30 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymało się od 
głosu” – 0 radnych.  

Przewodniczący p. Brunon Synak stwierdził, że wniosek nr 3 do porządku obrad 
uzyskał wymaganą większość głosów i został przez radnych przyjęty.  

 
Przewodniczący p. Brunon Synak uznał porządek obrad za przyjęty.  
 

Punkt 3 
Przyjęcie protokółu XLV i XLVI sesji  

  
Przewodniczący p. Brunon Synak stwierdził, że radni nie zgłosili uwag do protokółu 

XLV sesji Sejmiku Województwa Pomorskiego.  
 

 Podczas sesji radni również nie zgłosili uwag.  
 
 Przewodniczący p. Brunon Synak uznał, że protokół XLV sesji Sejmiku 
Województwa Pomorskiego został przyjęty.  

 
Przewodniczący p. Brunon Synak stwierdził, że radni nie zgłosili uwag do protokółu 

XLVI sesji Sejmiku Województwa Pomorskiego.  
 

 Podczas sesji radni również nie zgłosili uwag.  
 
 Przewodniczący p. Brunon Synak uznał, że protokół XLVI sesji Sejmiku 
Województwa Pomorskiego został przyjęty.  
 

 
Punkt 4 

Oświadczenia klubowe 
 

Radni nie zgłosili oświadczeń klubowych. 
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    Punkt 5 
Interpelacje i zapytania 

  
Przewodniczący p. Brunon Synak poinformował radnych, iż podczas XLVI sesji 

zostały złożone dwie interpelacje.  
Pan Radny Kazimierz Klawiter złożył interpelację w sprawie odpowiedniego 

eksponowania symboli: herbu i flagi województwa pomorskiego na Urzędzie 
Marszałkowskim, na siedzibach jednostek Samorządu Województwa Pomorskiego, podczas 
imprez współorganizowanych przez Samorząd WP oraz na drogach wjazdowych do 
województwa. Pan radny otrzymał odpowiedź pisemną Pana Marszałka z dnia 10 kwietnia br. 

Pan Radny Tadeusz Kolor złożył interpelację w sprawie dofinansowania Projektu 
„Doskonalenie kadr w administracji i innych placówkach Miasta Malborka”. Radny otrzymał 
odpowiedź pisemną z dnia 11 kwietnia 2006r.  

 
Radny p. Kazimierz Klawiter – 

 
Chciałem podziękować za odpowiedź na interpelację, którą Pan Przewodniczący 

przedstawił. Odpowiedź jest mało zadowalająca, ale jest w niej jedna istotna sugestia. Pan 
Marszałek proponuje przenieść dyskusje na forum Komisji Samorządu Terytorialnego, co 
według mnie jest dobrym rozwiązaniem. Jednocześnie chciałem podziękować za znaczącą 
poprawę ekspozycji flagi województwa na gmachu Urzędu Marszałkowskiego. 

 
Radna p. Barbara Grabowska – 

 
 Chciałam serdecznie podziękować za życzliwość Pana Marszałka, Pana Profesora 
Synaka oraz innych osób w odniesieniu do pomysłu Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej  
i Rodziny w sprawie przeprowadzenia konferencji na temat przeciwdziałania przemocy 
psychicznej w miejscu pracy oraz dyskryminacji ze względu na wiek. Konferencja odbyła się 
dnia 19 kwietnia br. w Ratuszu Staromiejskim w Gdańsku. Dziękuję również Panu 
Dyrektorowi Grzegorzowi Mocarskiemu z Kancelarii Sejmiku, wszystkim paniom, które 
wspomagały tą konferencję oraz radnym, którzy byli na niej obecni. W imieniu 
stowarzyszenia antymobbingowego, które było współorganizatorem konferencji chciałam 
wręczyć podziękowania na piśmie. Są to certyfikaty, które stowarzyszenie wręcza tym 
firmom, które umożliwiają przeszkolenie w zakresie mobbingu. Chcę złożyć takie certyfikaty 
na ręce Pana Marszałka oraz Pana Przewodniczącego. 

 
 

Punkt 6 
 

Sprawozdanie z wykonania budżetu województwa pomorskiego za rok 2005 
oraz absolutorium dla Zarządu Województwa Pomorskiego z tytułu 

wykonania budżetu 
 

 Wykonanie budżetu województwa pomorskiego za rok 2005 przedstawił p. Jan 
Kozłowski – Marszałek Województwa Pomorskiego. Tezy wystąpienia Marszałka 
Województwa Pomorskiego p. Jana Kozłowskiego stanowią załącznik nr 3 do protokółu.  
 
 Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia i przyjęcia sprawozdania rocznego z 
wykonania budżetu województwa pomorskiego za 2005 rok oraz sprawozdań rocznych  
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z wykonania planów finansowych samodzielnych publicznych zakładów opieki zdrowotnej, 
instytucji kultury i ośrodków ruchu drogowego przedstawił p. Henryk Halmann – Skarbnik 
Województwa Pomorskiego. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do protokółu.  
 
 Uchwałę Komisji Rewizyjnej w sprawie zaopiniowania sprawozdania rocznego z 
wykonania budżetu województwa pomorskiego za 2005 rok oraz sprawozdań rocznych z 
wykonania planów finansowych samodzielnych publicznych zakładów opieki zdrowotnej, 
instytucji kultury i ośrodków ruchu drogowego przedstawił p. Roman Wołoszyn  
– Przewodniczący Komisji. Uchwała stanowi załącznik nr 5 do protokółu.  
 
Radny p. Roman Wołoszyn – 
 
 Komisja Rewizyjna wzięła również pod uwagę opinie wszystkich komisji stałych 
Sejmiku Województwa Pomorskiego. Wszystkie komisje wyraziły pozytywną opinię. 
Komisja Rewizyjna w wykonaniu obowiązków określonych w art. 30 ust. 3 ustawy o 
samorządzie województwa wzięła pod uwagę wykonanie budżetu województwa pod 
względem legalności, celowości, rzetelności i gospodarności oraz wyniki kontroli 
przeprowadzonych przez instytucje zewnętrzne uprawnione do przeprowadzania kontroli 
organów jednostek samorządu terytorialnego. 
 

Przewodniczący p. Brunon Synak otworzył dyskusję nad sprawozdaniem z 
wykonania budżetu województwa pomorskiego za rok 2005.  
 
 
Pan Henryk Halmann - Skarbnik Województwa Pomorskiego – 
 
 Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu z wykonania budżetu 
województwa pomorskiego za 2005 r., którą radni otrzymali, jest pozytywna. 
  
 
Radny p. Jan Kulas –  
 
 Pytań i uwag nie mam, bo to jest bardzo dobre sprawozdanie finansowe, które 
rzeczywiście spotkało się z uznaniem we wszystkich komisjach. Myślę, że trzeba zwrócić 
uwagę dosłownie na kilka akcentów. Na pewno to, co zostało odnotowane, a co trzeba 
podkreślić, to wykonanie wszystkich dochodów własnych. To, że wydatki w ciągu roku 
zwiększyły się aż o 60 % i to, że były to środki w pierwszej kolejności przeznaczane na 
transport i łączność, kulturę, ale też na ochronę zdrowia. Jako członek Komisji Zdrowia 
chciałbym podkreślić, że to była kwota znaczna, 43 mln zł na sprzęt, na inwestycje. To 
sprawozdanie jest tutaj bardzo staranne. Słusznie Pan Marszałek zauważył, że jeżeli chodzi o 
rolnictwo, kwestia melioracji wodnych, ten podział finansowania, który mamy ze strony 
państwa na poziomie 48 % musi budzić oczywiście niepokój. To zostało również starannie 
odnotowane. Cieszy mnie także, że kwestia stypendiów studenckich, uczniowskich, dla 
twórców ludowych, znalazła solidne dofinansowanie. Podam tylko jeden przykład. Stypendia 
dla twórców ludowych – kwota 150 zł dla 42 twórców. Kończąc, jest to sprawozdanie 
rzetelne, profesjonalne, fachowe. Chyba się dotychczas nie zdarzyło, żeby tak zgodnie, 
solidarnie zostało ocenione we wszystkich komisjach. Rok 2005 był dla nas szczególnie 
ważny. Z jednej strony 15 – lecie samorządu terytorialnego, a z drugiej strony  
25 – lecie Solidarności. Obsługiwaliśmy zadania stałe, bieżące, inwestycyjne i na te cele nie 
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zabrakło tutaj środków. Najistotniejsza jest ta konkluzja, oby tak było i w tym roku, że prawie 
40 % środków finansowych przeznaczono na inwestycje.  

Chciałbym też dołączyć się do podziękowań, jeżeli chodzi o Komisję Rewizyjną. W 
tym roku wykonano pracę solidną. Pomyślałem sobie - dwa lata temu uczyliśmy się wszyscy, 
w tej chwili wyniki są bardzo dobre. Panie Marszałku ja gratuluję całemu Zarządowi. Radny 
może wyrazić takie uznanie, podziękowanie, bo to był efekt ciężkiej, solidnej pracy wielu 
ludzi, w tym także radnych w komisjach i podczas sesji Sejmiku Województwa Pomorskiego. 
Był to niewątpliwie najlepszy budżet w naszej kadencji. Są podstawy, aby mieć nadzieję, że 
budżet roku 2006 będzie równie dobry. 
 
Radny p. Michał Kubach -  
 
 Nie miałem zamiaru zabierać głosu, bo uzgodniliśmy z koleżankami i z kolegami, że 
każdy we własnym sumieniu i na własną odpowiedzialność oceni wykonanie tego budżetu, 
ale Pan Przewodniczący Klubu Koalicyjnego tak lekko przeszedł, że tu już wszystko jest na 
najwyższym poziomie. Ja nie do końca Panie Przewodniczący chciałbym się z tym zgodzić, 
chociaż mam pozytywną opinię patrząc z dystansu, z wielolecia, jeżeli chodzi o 
wykorzystanie tego budżetu. Natomiast widzę pewne błędy w projektowaniu tego budżetu, bo 
chociażby po stronie wydatków na Urząd Marszałkowski we wszystkich pozycjach 
praktycznie kwoty zaplanowane były wyższe niż było wykonanie. Chociażby z tego względu 
jest taka uwaga mała do Zarządu, bo to ten Zarząd będzie jeszcze projektował budżet na rok 
2007, żeby przyłożyć się staranniej do projektowania wydatków. Dlatego chciałem zwrócić 
uwagę, że nie wszystko było tak ładnie jak Pan Przewodniczący powiedział. 
 
Radny p. Paweł Kasprzyk – 
 
 Nie miałem zabierać głosu, ale uwiedziony głosem Radnego Kulasa, pozwalam sobie 
zabrać głos. Posiadam dwa sprawozdania Regionalnej Izby Obrachunkowej i dla dobrego 
samopoczucia swojego i radnych, chcę przeczytać dwa zdania: „ Budżet roku 2005 wykonano 
z deficytem w wysokości 51 597 144 zł …”. Na tym samym sprawozdaniu: „ Z tytułu 
gwarancji i poręczeń wynikają potencjalne zobowiązania w wysokości 22 533 172 zł.” Zatem 
łącznie mamy w plecy, delikatnie mówiąc, 74 130 316 zł. Koalicji rządowej życzę dobrego 
samopoczucia nadal. 
 
Pan Henryk Halmann – Skarbnik Województwa Pomorskiego –  
 
 Ja nie wiem, jak zwykle Pan Radny…mamy tutaj polemikę, co roku to samo. Deficyt 
to jest deficyt, który wyszedł na koniec roku i on oczywiście został sfinansowany 
przychodami. Natomiast poręczenie na koniec roku. Pan Radny wyłapuje jakby dwie 
niespójne, kompletnie nie zgadzające się ze sobą informacje. Poręczenie na koniec roku, o 
czym mówił Pan Marszałek, jeżeli chodzi o prognozę zadłużania, to jest stan niespłaconych 
kredytów, które my poręczamy i one będą poręczane w poszczególnych latach, a deficyt to 
jest wynik finansowy, który się na koniec roku zamknął i został odpowiednio sfinansowany 
przychodami, które zostały państwu przekazane. Proszę nie mieszać…..a planowany deficyt, 
to też państwu tłumaczyliśmy, ale Pan Radny jakby podsumował deficyt z jednej strony i do 
tego dorzucił poręczenia w wysokości 22 mln zł i życzy nam wszystkiego najlepszego. Ja 
mówię o czymś innym. Ja mówię, że deficyt to jest wynik na koniec roku, który został 
zamknięty, rozliczony. Natomiast poręczenia, które poprzednio poręczyliśmy naszym  
SPZOZ, normalnie są realizowane w kolejnych latach i nie ma tutaj żadnego zagrożenia. Do 
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poszczególnych lat budżetowych, poszczególne raty poręczeń będą wchodzić do wydatków w 
poszczególnych latach. 
 
Radny p. Paweł Kasprzyk –  
 

Proszę państwa żeby była jasność w temacie. Koalicja rządowa może nam mówić to, 
na co ma ochotę. Mnie interesują dokumenty przedstawione z zewnątrz. Jeżeli ja coś mówię, 
że jest z zewnątrz, to posługuje się….proszę bardzo, dokument nazywa się: Uchwała  
nr 83/V/2006 składu orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 13 
kwietnia 2006 r. Te dane pochodzą z tego dokumentu. W dalszym ciągu życzę koalicji 
rządowej dobrego samopoczucia.  
 
Radny p. Krzysztof Sławski –  
 

Nie planowałem wystąpienia, ale na wszelki wypadek przygotowałem kilka słów. 
Właściwie tutaj klasyk sejmikowy mówi, że co ma spadać spadało, a co miało wzrastać 
wzrastało i tak właśnie zostało to nam przedstawione i wydaje się, że wszystko jest ok. Parę 
rzeczy warto tutaj poruszyć na forum sejmiku, podsumowując ubiegłoroczny budżet. Panie 
Marszałku Pan mówił, że wszystko jest bardzo dobrze, że wydatki były na wysokim 
poziomie. Pewnie ma Pan na myśli wykonanie dochodów w dziale gospodarka 
mieszkaniowa, bo tam wykonano według Pana dochody w 105,8 %. Tymczasem warto 
przypomnieć, że planował Pan dochody w wysokości 20 mln zł. Ja przypomnę, wróciłem do 
materiału sprzed roku, kiedy uchwalaliśmy budżet i tam dochody z nieruchomości wynosiły 
20 mln zł, wykonanie wynosi 3 mln zł, a więc gdzie podziało się 17 mln. Okazało się, że 
nieruchomości nie zostały sprzedane i dział ten został przeszacowany o taką właśnie kwotę, 
80 % tego działu. Jeżeli ktoś tak szacuje, to gratuluję samopoczucia. Jako przykład zapisów 
budżetowych podam przykład Słupska. W 2005 roku planowano, że raty za sprzedaż 
nieruchomości w Słupsku wyniosą 1 mln zł. Tymczasem z wykonania budżetu wynika, że 
wpłynęło tylko 600 000 zł. Gdzie podziało się 400 000 zł? Na moje pytanie podczas 
posiedzenia komisji nikt nie potrafił odpowiedzieć. Dopiero po kilku dniach wyjaśniono, że 
pieniądze wpłynęły już w 2004 roku. A więc Panie Marszałku te pieniądze powinny być już 
ujęte w planie budżetowym na 2005 rok. Nie zostało to zrobione. Urząd albo celowo nie 
wpisał tych dochodów do budżetu albo zawyżono pułap wydatków, dochodów z 
nieruchomości, żeby można było sfinansować wydatki.  

Co jeszcze przynosi nam lektura z wykonania budżetu ? Parę ciekawostek. Okazuje 
się, że Pan Marszałek pomaga finansowo dziennikarzom. Jakim ? Warto zajrzeć do 
dokumentów. Jest zapisane. Pan Marszałek podpisał się pod tym.  

Pan Marszałek pomaga też dzieciom niepełnosprawnym, wspierając organizację 
imprez w Operze Leśnej. Poruszałem to na Komisji Budżetu i Finansów. Trudno doczytać się 
ile kosztowała cała impreza, a ile faktycznie dzieci otrzymały pieniędzy. Z moich informacji 
wynika, że Pan Marszałek wydał więcej na tą imprezę niż dzieci otrzymały. Panie Marszałku, 
ale może Pan to skorygować. Ja nie otrzymałem odpowiedzi w dokumencie. Panie Marszałku 
jak wiem, organy kontroli zakwestionowały część wydatków Miasta Gdańska w związku z 
obchodami 25 – lecia Solidarności. Absolutnie nie chcę negować wydatków na ten cel. 
Natomiast pytanie brzmi, czy była podobna zasada, że najpierw wydatkowano, a później 
podpisywano umowy. Czy taka była zasada ? Czy wszystko w tej materii jest według Pana 
Marszałka ok.? Czy może Pan potwierdzić, że wszystko jest ok.?  

Panie Marszałku druga ważna rzecz w związku z wydatkami, podział środków na tzw. 
teren. W ubiegłym roku otrzymaliśmy świetny dokument z Urzędu Marszałkowskiego. 
Oczywiście trzeba podziękować, bo materiał był bardzo dobry. Ten materiał otrzymaliśmy 
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dzięki Marszałkowi Strukowi. Dziękuję już teraz w imieniu radnych. Ten dokument pokazuje 
jak po raz kolejny, w kolejnym roku, finansowane są inwestycje, zadania w poszczególnych 
powiatach. Po raz kolejny okazuje się, ze „najlepszymi” powiatami, czyli tymi, które 
otrzymują najwięcej funduszy, są trzy, cztery powiaty: Lębork, Puck, Pruszcz Gdański. Panie 
Marszałku pewnie czyta Pan Biblię i tam wychodzi, że ten, kto ma mało temu jeszcze mniej, 
a ten, kto ma dużo to dołożymy, żeby miał jeszcze więcej. 
 
Przewodniczący p. Brunon Synak – 
 
 Panie Radny w Biblii nie jest tak napisane. W Ewangelii Św. Mateusza jest tylko 
napisane: tym, którzy mają, będzie dane. 
 
Radny p. Krzysztof Sławski –  
 

Ewangelia Św. Mateusza jest synaptyczną i jest także w Biblii zawarta. 
 Już kończę. Dla porównania warto podać, że w przeliczeniu na jednego mieszkańca w 
powiecie puckim wydano trzy razy więcej pieniędzy niż w Stargardzie Gdańskim. To jest 
ogromna dysproporcja trzy razy więcej. Jeżeli porównamy to z wydatkami w 2004 roku, to 
okaże się, że są powiaty hołubione i powiaty odtrącane. 
 
Marszałek p. Jan Kozłowski -  
 

Mam prośbę, żeby nie formułować takich zarzutów: „gdzie się podziało”. Albo są 
pieniądze za sprzedaną nieruchomość, a jeżeli nie ma pieniędzy to znaczy, że jest 
nieruchomość. Ponieważ chodziło o sprzedaż dużej nieruchomości w Sopocie, wycenionej na 
prawie 13 mln. zł z groszami. Gdybyśmy sprzedali tą nieruchomość, to byłby wykonany plan 
sprzedaży. Nie było dobrych oferentów i nie chcieliśmy dalej obniżać ceny. Zapis w planie 
dotyczył tylko usług medycznych i to zawężało przeznaczenie taj nieruchomości. 
Wystąpiliśmy do miasta, żeby zwiększyć zakres funkcjonalny, czyli rozszerzyć o usługi 
oświatowe, itd. Sądzimy, że w związku z tym będzie więcej oferentów i uzyskamy lepszą 
cenę. Także nieruchomość stoi, pieniędzy nie ma, ale one się nie zapodziały, tylko są w tej 
nieruchomości. Także na pewno nie będzie tutaj żadnych kłopotów. 

Jeśli chodzi o obchody Solidarności, to myśmy nie wpłacali do żadnej fundacji 
pieniędzy, tylko głównie te pieniądze były przez nasze jednostki wykorzystane. Przypomnę, 
Polska Filharmonia - Kantata Karczmarka, zleciliśmy mu wykonanie tej kantaty. Również 
Muzeum Narodowe – wystawy, itd. Jedynie podpisaliśmy porozumienie z Miastem Gdańsk 
na prowadzenie biura promocji imprezy. Także myśmy nikomu nie wypłacali żadnych 
pieniędzy uprzednio. Wszystko było zgodnie z porozumieniem. 

Natomiast, jeśli patrzymy na sprawozdanie z wydatków inwestycyjnych. Jeżeli robimy 
drogę 216 na Hel, to musimy komuś to przypisać. To jest właściwie nasza droga. 
Przypisujemy ją Puckowi, bo ona przebiega przez powiat pucki. W ten sposób ten powiat 
idzie do góry. Jeżeli teraz robimy Szkarpawę i mosty, to przypiszemy to do Nowego Dworu, 
Stegny, itd. Nie ma sensu remontować po kilometrze na każdej drodze wojewódzkiej. 
Robimy całość i stąd to wszystko wynika. Na pewno w następnym okresie środki będą 
wykorzystane w innych powiatach i w dłuższym okresie czasu to wszystko na pewno się 
zrównoważy. W krótkim okresie nie jesteśmy w stanie wszystkim dać po równo, bo to nie ma 
krótko mówiąc sensu.  

Jeśli chodzi o dziennikarzy, to może chodzić o to, że było 60 – lecie Dziennika 
Bałtyckiego i dwóch dziennikarzy otrzymało z tej okazji nagrody w postaci laptopa.  
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Radny p. Krzysztof Sławski –  
 

Panie Przewodniczący nie otrzymałem odpowiedzi na pytanie dotyczące dzieci 
niepełnosprawnych i na pytanie ile łącznie wydano pieniędzy na ten cel. 
 
Marszałek p. Jan Kozłowski –  
 

Prawdopodobnie chodzi o imprezę, która była organizowana na ośrodek dla dzieci 
autystycznych w Chrząstówku, który chyba się spalił. Myśmy przekazali pieniądze….na 
pewno nie może być tak, że oni dostali więcej niż myśmy przekazali, bo przecież nikt tych 
pieniędzy po drodze nie zwinął. 3 000 zł przekazaliśmy fundacji, która 
organizowała….przepraszam 4 000 zł. Także proszę nie podejrzewać, że wykorzystujemy 
dzieci autystyczne. 
 
Radny p. Krzysztof Sławski –  
 

Panie Przewodniczący ja protestuję, nic takiego nie powiedziałem. Natomiast 
powiedziałem, że dzieci dostały mniej pieniędzy niż Pan Marszałek wydał. 
 
Pan Henryk Halmann – Skarbnik Województwa Pomorskiego – 
 

Wyjaśnię to. Proszę państwa fundacja wystąpiła do nas o współfinansowanie, jakby 
zapromowanie całego przedsięwzięcia. Cały biznes plan zaproponowany przez fundację, 
fundacja bierze na siebie. Czy uda im się ściągnąć sponsorów i mieć jakąś wartość dodatnią 
na tym całym przedsięwzięciu – za to odpowiada fundacja. Myśmy tylko dofinansowali w 
stosunku do całego projektu 4 000 zł. Cały projekt kosztował około trzydziestu paru tysięcy zł 
za wynajęcie…. ja nie pamiętam dokładnie, to był określony biznes plan. Danych nie znam, 
nie pamiętam, przepraszam. Chodziło o to, że za całe przedsięwzięcie odpowiada fundacja. 
Jeżeli byłaby prężna i zebrałaby w stosunku do sponsorów więcej pieniędzy niż włożyła w to 
całe przedsięwzięcie, to oczywiście jest jakiś dochód, który jest przeznaczony na fundację, na 
dzieci, na działalność statutową tej fundacji. Natomiast to nie od nas zależy, czy to 
przedsięwzięcie ma powodzenie, czy też nie. Myśmy tylko dofinansowali fragment całości 
tego przedsięwzięcia i nie my odpowiadamy za organizacje tej całej imprezy tylko władze 
fundacji. 
 
Radny p. Mariusz Słowiński –  
 

Chciałbym przerwać taką dyskusję, mogę powiedzieć nieciekawą. Chciałbym 
powiedzieć, że jest to podsumowanie. Kalendarz wyborczy mówi, że spotykamy się w tym 
gronie prawdopodobnie ostatni raz przy zatwierdzaniu budżetu. Trzeba powiedzieć, że 
jesteśmy najlepszym regionem wśród polskich regionów, który najlepiej wykorzystuje środki 
unijne i myślę, że możemy sobie nawzajem podziękować jako radni, w takim dobrym duchu 
podziękować, koalicja a także opozycja, ponieważ wydaje mi się, że nasze dyskusje zawsze 
były merytoryczne albo przeważnie merytoryczne. Z tego miejsca chciałbym podziękować 
szczególnie członkom Komisji Strategii Rozwoju i Polityki Przestrzennej za dobrą 
współpracę i tym samym chciałbym przerwać, może mi się uda, te głosy, które po prostu 
walą, do niczego nie prowadzą. Może spokojnie już przyjmijmy ten budżet, zatwierdźmy to. 
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Radny p. Paweł Kasprzyk –  
 

Proszę państwa umówmy się, że zabieram dzisiaj ostatni raz głos nad budżetem. 
Powiem tak, jeszcze raz Wam gratuluję dobrego samopoczucia przy wykonaniu tego budżetu. 
Gdybyście milczeli, autentycznie głosuję „za”. Po drugim głosie chwalącym ten budżet będę 
głosował przeciw. Przeczytam Wam ze strony 307 takie zdanie: „ Fundacja Liberałów 
Gdańsk, edycja kwartalnika „Przegląd Polityczny” – 30 000 zł.” Skończyłem. 
 
Radny p. Krzysztof Sławski –  
 

Ja tylko w kwestii wyjaśnienia. Chciałem otrzymać od Pana Marszałka odpowiedź, ale 
jej nie otrzymałem, na to 400 000 zł ze Słupska. W 2004 roku już to wpłynęło zgodnie z 
pismem Pana Dyrektora. Natomiast w projekcie budżetu nie zostało to ujęte. 
 
Pan Andrzej Słowiński – Dyrektor Departamentu Inwestycji i Nieruchomości – 
 

Tak jak podałem w wyjaśnieniu, te pieniądze przyszły tuż na koniec roku 
poprzedniego i zostały zarachowane w ubiegłym roku. One przyszły po prostu za szybko. Te 
400 000 zł zostało zarachowane w poprzednim budżecie. Natomiast wcześniej w szacunkach, 
powinny wpłynąć w 2005 roku. One zostały zarachowane wcześniej, wpłynęły wcześniej, 
ponieważ spółdzielnia zapłaciła przed czasem i stąd…. Te pieniądze są, one wpłynęły i 
zostały już…..przyszły do nas za szybko. 
 
Innych uwag radni nie zgłosili.  
 

 Przewodniczący, p. Brunon Synak zarządził głosowanie projektu uchwały w sprawie 
rozpatrzenia i przyjęcia sprawozdania rocznego z wykonania budżetu Województwa 
Pomorskiego za 2005 rok oraz sprawozdań rocznych z wykonania planów finansowych 
samodzielnych publicznych zakładów opieki zdrowotnej, instytucji kultury i ośrodków ruchu 
drogowego. Wynik głosowania: „za” – 28 radnych, „przeciw” – 1 radny, „wstrzymało się od 
głosu” – 2 radnych.  

 
Przewodniczący p. Brunon Synak stwierdził, że uchwała w sprawie rozpatrzenia  

i przyjęcia sprawozdania rocznego z wykonania budżetu Województwa Pomorskiego za 2005 
rok oraz sprawozdań rocznych z wykonania planów finansowych samodzielnych publicznych 
zakładów opieki zdrowotnej, instytucji kultury i ośrodków ruchu drogowego została przyjęta 
przy 1 głosie przeciwnym i 2 głosach wstrzymujących się. Uchwała stanowi załącznik nr 6 do 
protokółu. 
 
Radny p. Raman Wołoszyn -  ad vocem 
 

Muszę na wstępie powiedzieć jeszcze parę słów. Komisja Rewizyjna przejrzała 
dokładnie….gdyby Pan Radny zapoznał się z wnioskiem Komisji do RIO, to tam jest 
wszystko opisane, m.in. pytaliśmy się również, dlaczego są tak niskie wpływy ze sprzedaży 
nieruchomości. Był Pan Dyrektor, udzielił wyczerpującej odpowiedzi. To jest nowy 
departament, trzeba mu dać szansę, bo samorząd ma na tych nieruchomościach jak najwięcej 
zarobić, a nie sprzedać je za symboliczna złotówkę. 
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Uchwałę Komisji Rewizyjnej w sprawie wniosku o udzielenie absolutorium Zarządowi 
Województwa Pomorskiego za 2005 rok przedstawił p. Roman Wołoszyn – Przewodniczący 
Komisji. Uchwała stanowi załącznik nr 7 do protokółu. 

Uchwałę Regionalnej Izby Obrachunkowej nr 74/V/2006 przedstawił p. Roman 
Wołoszyn – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej. Uchwała stanowi załącznik nr 8 do 
protokółu. 

 
 Projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Województwa 
Pomorskiego z tytułu wykonania budżetu województwa za 2005 rok przedstawił p. Roman 
Wołoszyn – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Sejmiku Województwa Pomorskiego. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 9 do protokółu.  
 
 Przewodniczący p. Brunon Synak otworzył dyskusję nad wnioskiem o udzielenie 
absolutorium Zarządowi Województwa Pomorskiego z tytułu wykonania budżetu 
województwa pomorskiego za rok 2005.  
 
Radny p. Kazimierz Klawiter – 
 

Teraz jest doskonała okazja, aby kolega Radny Kulas zabrał głos, ale skoro nie chce 
zabierać głosu, to postaram się Go zastąpić, aczkolwiek nie będę tak doskonały jak kolega 
Kulas. Proszę państwa, ale zupełnie serio. Oczywiście świętym prawem Pana Marszałka jest 
przedstawiać Pomorze jako kraj powszechnej szczęśliwości, a wykonanie budżetu jako 
celujące albo celujące plus. To jest oczywiście święte prawo Pana Marszałka i ja to doceniam 
i szanuję. Również świętym prawem parlamentu regionalnego jest wskazywanie 
niedociągnięć, choćby dlatego, aby Pan Marszałek nie ustawał w dążeniu do doskonałości i 
tutaj chciałbym zwrócić na parę rzeczy uwagę.  

Pan Marszałek się nawet słowem nie odniósł do takiego zjawiska jak astronomiczne 
zadłużenie szpitali w naszym województwie. Jesteśmy praktycznie liderami krajowymi w 
dziedzinie zadłużenie szpitali. Oczywiście jesteśmy też liderami w pozyskiwaniu funduszy 
unijnych. Fundusze unijne jest stosunkowo łatwo dzielić. Oczywiście jest dużo problemów 
politycznych przy dzieleniu tych pieniędzy. Najważniejszą, bardzo ważną kwestią i istotną 
troską Zarządu Województwa, w tym Marszałka, jest pilnowanie kosztów i dyscypliny 
finansowej. Tej dyscypliny finansowej Pan Marszałek….tam gdzie są wielkie problemy, to 
raczej od nich ucieka. Przykład – szpitale. Nasze zadłużenie sięga już pół miliarda. To jest 
zadłużenie…. budżetu województwa. W ciągu czterech lat, bo już zbliżamy się absolutnie do 
końca kadencji tego sejmiku, zdobyliśmy się tylko na jeden wysiłek, jeśli chodzi o 
reformowanie szpitalnictwa. To jest połączenie Szpitala Wojewódzkiego ze Szpitalem 
Kolejowym. Późniejsze postulaty, które wymagają załatwienia, nie znalazły tutaj jakby mocy 
Pana Marszałka.  

Druga taka sprawa, to właściwie już kompromitująca sprawa Teatru Wybrzeże w 
Gdańsku. Tak naprawdę można powiedzieć, że Dyrektor Maciej Nowak naruszył dyscyplinę 
finansową na blisko 10 000 000 zł. Można tak powiedzieć w dużym…. zupełnie małym 
zresztą, a nie dużym uproszczeniu. Po silnych naciskach Marszałek wreszcie postanowił 
podjąć uchwałę o odwołaniu Macieja Nowaka. Taka uchwała została przyjęta przez Zarząd. 
Pan Marszałek się później skarżył, że nie ma wsparcia w Zarządzie, czy też od innych 
radnych w kwestii przeprowadzenia reformy w Teatrze Wybrzeże. Przypominam, że nad 
uchwałą o odwołaniu Pana Dyrektora Nowaka głosował Zarząd 3 - osobowy w składzie: Pan 
Marszałek Kozłowski, Bogdan Borusewicz i Kazimierz Klawiter, czyli Pan Marszałek nie 
musi narzekać na brak wsparcia. Później znowu zawieszona decyzja o odwołaniu. Nie wiem, 
jaka jest obecna sytuacja, ponieważ ten kontredans już jest naprawdę przedziwny. Wszyscy 
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też wiemy, że jeśli chodzi o wybór dyrektora, to tzw. rynek dyrektorów jest tylko podatny do 
działań na początku roku artystycznego. W tej chwili mamy już prawie półrocze i nadal nie 
widzę żadnej decyzji. Pewnie znowu będzie jakaś przedziwna sytuacja z Teatrem Wybrzeże. 

Wspomnę tylko jeszcze choćby o nie załatwieniu takiej kwestii jak Centrum Hurtowe 
Renk, które ciągle nie ma znaczącej pozycji. Znam odpowiedź, której Pan Marszałek za 
chwilę udzieli, że to nie jest nasza gestia, bo istotnie tam mamy parę procent udziałów. 
Jednak, jeśli chodzi o politykę regionalną, to musimy być w tej kwestii bardziej aktywni, bo 
upadek Centrum Hurtowego Renk, a możliwości interwencyjne absolutnie są….. jeżeli to 
centrum upadnie, upadnie cały system gospodarki rolno – spożywczej w województwie 
pomorskim. Podałem tutaj najważniejsze zastrzeżenia. Nie chciałbym dalej wymieniać, choć 
parę ich jeszcze jest. Nie jest tak, że jest tylko szczęśliwie z wykonaniem budżetu i z 
działalnością Zarządu Województwa Pomorskiego. 
 
Radny p. Jan Kulas – ad vocem 
 

Ja tylko ad vocem, bo Radny Kazimierz Klawiter mnie nie sprowokował, bo nie może 
mnie sprowokować ten Radny. To tylko w woli formalnej. Myślę, że jest ważne, tutaj na 
poziomie województwa pomorskiego, na poziomie regionalnym, szacunek do rzetelnej, 
dobrej pracy, szacunek dla pewnej kultury politycznej, szacunek do pewnej kultury osobistej, 
sposób naszych reakcji, zachowania. Po rocznej ciężkiej pracy mówię za siebie i dobrze, że 
obserwują nas także inni przedstawiciele. Szacunek dla człowieka i szacunek dla rzetelnej 
pracy i to nie tylko dla Pana Kazimierza Klawitera, ale i dla dwóch radnych SLD też 
dedykuję. 
 
Radny p. Michał Kubach – 
 

Chciałbym się dowiedzieć od Pana Przewodniczącego Klubu, o jakich to radnych SLD 
Panu Przewodniczącemu chodzi. Chciałbym wiedzieć po nazwisku. Ja nie znam kontekstu. 
Proszę udzielić publicznej informacji. O jakich radnych SLD Panu Przewodniczącemu chodzi 
i w jakim kontekście? 
 
Radny p. Jan Kulas – 
 

Panie Przewodniczący Michale Kubach, to jest etap dyskusji i Pan nie jest tutaj 
prokuratorem. Jeżeli Pan używa słów o prowokowaniu, mówimy o pewnej materii dotyczącej 
budżetu, a ja się upomniałem o szacunek dla człowieka i solidnej pracy. Pana poprzednie 
wystąpienie rozmijało się chyba z takim szacunkiem dla dobrej pracy. 
 
Radny Paweł Kasprzyk - 
 

W zakresie szacunku i dobrej pracy, ja myślę, że miał Pan na myśli to, że Pan 
Marszałek przez 3 lata nie wykonał uchwały w sprawie przekazania Zespołu Szkół 
Medycznych dla Pomorskiej Akademii Pedagogicznej i dzisiaj jest uchwała wycofująca się z 
tego. 
 
Radna p. Danuta Kledzik – Wiceprzewodnicząca Sejmiku Województwa Pomorskiego –  
 

Mam tylko taką małą propozycję. Zwracam się do Radnego Kulasa, może na przyszłość 
zróbmy tak, aby mówił, czy w danym momencie mówi w swoim imieniu, czy w imieniu 
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klubu, bo jeśli w imieniu klubu, to dla nas znaczy to coś innego. Proszę mówić: „Mówię w 
swoim imieniu.” Dobrze? Wtedy dla nas to będzie jasne. 
Przewodniczący p. Brunon Synak -
 

Jeżeli nie stwierdził, że mówi w imieniu klubu, to znaczy, że mówi w imieniu własnym. 
 
Radny p. Michał Kubach – 
 

Panie Przewodniczący, dlatego prosiłbym Pana Marszałka, jeśli będzie zabierał głos, 
aby odniósł się do wypowiedzi Pana Przewodniczącego Klubu, ponieważ tutaj padają jakieś 
wyimaginowane oskarżenia w stosunku do członków naszego klubu. 
 
Radny p. Jan Kulas – 
 

 
Przepraszam bardzo Panie Przewodniczący, ale…..chciałem tylko wyjaśnić, że 

mówiłem o kulturze, szacunku i ja nie używałem słów o prowokowaniu. To był rok solidnej 
pracy i moim zdaniem wszyscy radni powinni z pełnym szacunkiem o tym mówić, szanując 
własne wypowiedzi, własne argumenty, własne racje, a ja mówiłem w swoim imieniu i tutaj 
nie ma wątpliwości. 
 
Marszałek p. Jan Kozłowski-  
 

Chciałem przypomnieć, że to astronomiczne zadłużenie szpitali wystąpiło z przyczyn 
od nas niezależnych, bo ono wynika z dwóch rzeczy - słynna ustawa „203”, na którą nie 
mieliśmy wpływu, a którą podjęto bez zabezpieczenia finansowego oraz z pieniędzy, które 
spływają z Narodowego Funduszu Zdrowia, słynne kontrakty. O tym wszyscy wiedzą.  
13 marca br. odbyła się w tej sprawie sesja i szkoda, że Pan Radny Klawiter tam nie zabrał 
głosu. Jeżeli Pan ma patent na zmniejszenie zobowiązań, to proszę do Ministra Religii. 
Myślę, że odznaczy Pana medalem, bo wszyscy się nad tym biedzą, a widzę, że Pan ma jakieś 
pomysły na to. Natomiast nie tylko połączenia Szpitala Kolejowego z wojewódzkim, ale 
również, o czym mówiłem, przeniesienie przemysłowego, co spowodowało, że 
zmniejszyliśmy opłaty czynszowe chyba o 40 000 zł miesięcznie. Także to jest ten efekt. 

Pan użył sformułowania, że „ łatwo dzielić pieniądze unijne”. Tak, ale myśmy do 
podziału mieli 600 000 000 zł, a zdobyliśmy 2 600 000 000 zł, czyli nie o dzielenie pieniędzy 
chodzi, ale o ich zdobywanie. Zdobyliśmy ich trzy razy więcej niż otrzymaliśmy. Myślę, że 
wszyscy powinniśmy być dumni z tego, że województwo wysforowało się na pierwsze 
miejsce w tym względzie. 

Teatr Wybrzeże. Dziwię się, że Pan, który był Członkiem Zarządu, tak mało na ten 
temat wie. Zadłużenie jest na poziomie ok. 1 000 000 zł, a nie 10 000 000 zł, a zobowiązania 
wymagalne są w wysokości 870 000 zł. To jest zupełnie inny rząd wielkości niż Pan mówi. 
Pan Dyrektor Nowak nie tylko był odwołany, ale mamy już od dłuższego czasu Jego 
rezygnację z dniem 30 czerwca br. To jest powszechna informacja, która była podana w 
środkach masowego przekazu. Jest wybór nowego Dyrektora. Cała procedura ruszyła i mamy 
opinie. Dwie są pozytywne dla nowej kandydatury, a jedna jest taka pół na pół. Mam 
nadzieję, że w ciągu najbliższych dni Pan Minister Ujazdowski, w uzgodnieniu ze mną 
podejmie decyzję o wyborze Pana Dyrektora Adama Orzechowskiego na stanowisko 
Dyrektora Teatru Wybrzeże. 

Przepraszam, notowałem i nie usłyszałem, co mówił Radny Kulas. 

 12



Jeśli chodzi o Renk, to szkoda, że nie ma Pana Gierszewskiego, bo On by dokładnie 
wszystko wytłumaczył. Gdyby Pan prześledził wyniki, to w tej chwili sytuacja centrum jest 
znacznie lepsza niż była poprzednio. 

Panie Radny Kasprzyk. Słupsk dlatego nie został zrealizowany, ponieważ ciągle kręcił. 
Muszę powiedzieć z przykrością o Pani Rektor, że prawdopodobnie traktowała te budynki 
szkoły medycznej jako rezerwę, bo w tej chwili otrzymała inną propozycję i ją przyjęła. 
Moim zdaniem cały czas stawiała właśnie takie warunki i tak nam wszystko utrudniała, bo po 
prostu czekała do momentu, kiedy zapadnie ta alternatywna decyzja i to ją wybrała. Uważam, 
że z Pana strony, który jest pracownikiem Pomorskiej Akademii Pedagogicznej, to właśnie 
był partykularny interes Pana i…. przepraszam, ale mieliśmy tylko więcej kłopotów z tym 
wszystkim i ten czas mogliśmy poświęcić na sprawy istotniejsze niż lokum dla Pana  
i PAP – u. 
 
Radny p. Kazimierz Klawiter –  
 

Panie Marszałku ja oczywiście doceniam zdobywanie pieniędzy zewnętrznych dla 
województwa i to wyraźnie podkreśliłem. Jeszcze bardziej będę się cieszył, jeśli te pieniądze 
zostaną należycie wykorzystane, bo ich rozdzielenie, to jest dopiero pierwszy etap. Ważne 
będzie ich spożytkowanie.  

Jeśli chodzi o kwestię Teatru Wybrzeże, to nie jest tylko minimalne zadłużenie, to  
o którym Pan Marszałek był uprzejmy wspomnieć. Chodzi mi o ostatnie dwa lata  
– naruszenie dyscypliny finansowej, faktyczne, związane np. ze sprzedażą nieruchomości za 
ok. 6 000 000 zł i spożytkowanie tego w ramach zwyczajnego powiedzmy, no trochę 
prostackie – przejedzenie zwyczajne. Stąd też całe perturbacje związane z sytuacja wokół 
Teatru Wybrzeże. 
 
Radny p. Paweł Kasprzyk –  
 

Chciałem zabrać głos przy uchwale, która będzie mówiła o tym, że uczelnia rezygnuje z 
obiektu, o który przed trzema laty…. w samym Słupsku uchwaliliśmy, że dla Słupska jest 
potrzebne. Panie Marszałku uczciwie powiem tak – jeżeli ktoś tu kręcił przy tym, to najmniej 
Słupsk. Sytuacja była taka, że odbyło się spotkanie poprzedniego Rektora z Marszałkiem 
Zarębskim i Marszałkiem Wittbrodtem. Na sesji sejmiku w poprzedniej kadencji zabierał głos 
były Minister Oświaty. Wypowiadali się inni i wszyscy zgodnie byli za tym, żeby ten obiekt 
przekazać. Kiedy przyszło do realizacji w tej kadencji, mimo że były odwołania Pana 
Marszałka do Wojewody i był wyrok sądu, na tej Sali zmieniliśmy uchwałę, żeby zrobić 
wszystko, ażeby to przekazać i do dziś tego nie przekazano. Mógłbym  zadać pytanie: kto 
zatem kręcił? Ja raczej mam takie wrażenie i powiem wrażenie, które było 6 listopada chyba, 
nie pamiętam daty dokładnie, kiedy Senat podejmował decyzję rezygnującą z tych obiektów. 
Proszę państwa, uczelnia dostała dwa razy, raz 200 000 zł, a drugi raz 250 000 zł na remont 
tych obiektów, które miała otrzymać od nas i ich nie dostała. Wobec powyższego wzięła 
zupełnie inny obiekt do remontu, po koszarach jednostki wojskowej. Panie Marszałku w oczy 
to mówię tutaj, żeby nie było, że coś kręcę poza. Chodzi o realizację tej uchwały, w zakresie 
zespołu szkół medycznych, to to jest nieszczęście, a nie chciałbym powiedzieć, że Pan jest 
nieszczęściem dla województwa pomorskiego, a konkretnie dla mieszkańców Słupska, bo to 
powinno być przekazane, tym bardziej, że gro dzieci tam się uczy ze środowiska Kaszub i tam 
to powinno być. Natomiast stało się jak się stało i dzisiaj będziemy głosowali zupełni inaczej 
w tej sprawie i gdybyśmy rzetelnie oceniali to, co robimy, to nie byłoby dzisiaj 
niepotrzebnych dyskusji. Uważam, że w ogóle nie powinno być żadnej dyskusji, a 
powinniśmy głosować. 
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Radny p. Michał Kubach – 
 

Panie Przewodniczący, Panie Marszałku w związku z tym, że nie słyszeli Panowie 
dokładniej wypowiedzi Pana Przewodniczącego swojego klubu, ja chciałbym nawiązać do 
tego, co mówiła Pani Wiceprzewodnicząca Śledzik. Mam taką prośbę, wycofuję inne pytania, 
prośbę na przyszłość. Jeżeli będzie zabierał głos Pan Przewodniczący Klubu Platformy 
Obywatelskiej – Pan Kulas, to żeby Pan Marszałek jako szef partii, poinformował radnych, że 
mówi w imieniu klubu, a wtedy kiedy Pan Marszałek nie będzie zabierał głosu, to będziemy 
uważali, że to jest niezależna wypowiedź Pana Kulasa, bo jak wszyscy wiemy, znamy Go z 
działalności publicznej od wielu lat, Pan Radny Kulas zna się na bardzo wielu rzeczach. 
Podobno nawet na rozszczepieniu atomu także. 
 
Radny p. Jan Kulas –  
 

Panie Przewodniczący jest granica żartów. Jest granica odpowiedzialności za słowo. 
Tą wypowiedzią Radny Kubach sam sobie wystawił świadectwo. 

 
 Radni nie zgłosili uwag do wniosku.  

 
Przewodniczący p. Brunon Synak zarządził głosowanie projektu uchwały w sprawie 

udzielenia absolutorium Zarządowi Województwa Pomorskiego z tytułu wykonania budżetu 
województwa za 2005 rok. Wynik głosowania: „za” – 28 radnych, „przeciw” – 1 radny, 
„wstrzymało się od głosu” – 2 radnych.  

 
Przewodniczący p. Brunon Synak stwierdził, że uchwała w sprawie udzielenia 

absolutorium Zarządowi Województwa Pomorskiego z tytułu wykonania budżetu 
województwa za 2005 rok została przyjęta przy 1 głosie przeciwnym i 2 głosach 
wstrzymujących się. Uchwała stanowi załącznik nr 10 do protokółu. 
 
Przewodniczący p. Brunon Synak -  
 

Gratuluję Panu Marszałkowi, gratuluję całemu Zarządowi i dziękuję radnym, którzy 
też na to pracowali. 
 

Przewodniczący p. Brunon Synak ogłosił 30 minut przerwy w obradach. 
 

Obrady po przerwie wznowił p. Brunon Synak - Przewodniczący Sejmiku 
Województwa Pomorskiego. 

 
Przewodniczący p. Brunon Synak –  
 

Przed momentem wpłynęło do mnie pismo. Jeśli zostanie ono zaakceptowane 
konieczna będzie zmiana porządku obrad. Jest to wniosek podpisany przez trzech radnych: 
Panią Marię Labudę, Pana Jana Kulasa i Panią Barbarę Grabowską – członków Komisji 
Zdrowia, Polityki Społecznej i Rodziny. Wniosek dotyczy wprowadzenia do porządku obrad 
punktu dotyczącego wyboru Przewodniczącego Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i 
Rodziny. Na funkcję Przewodniczącego została zgłoszona osoba Pani Radnej Barbary 
Grabowskiej. Komisja nie ma Przewodniczącego. Sprawa ta była omawiana na forum 
Komisji Zdrowia. Głosy w tej sprawie rozłożyły się następująco: 2 „za”, 2 „przeciw”, 1 
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„wstrzymujący się”. Zgodnie z Regulaminem Pracy Sejmiku, członkowie Komisji w liczbie 
co najmniej 2 osób, mogą wystąpić o powołanie Przewodniczącego Komisji. 
Wniosek stanowi załącznik nr 11 do protokółu. 
 
Radny p. Michał Kubach –  
 

Dlaczego ten wniosek jest zgłaszany akurat w tym momencie? 
 
Przewodniczący p. Brunon Synak -   
 
 Tego nie wiem, ponieważ w tym momencie wpłynął. 
 
Radny p. Michał Kubach –  
 

Panie Przewodniczący proponuję, aby odłożyć ten wniosek na przyszłą sesję. 
 
Przewodniczący p. Brunon Synak –  
 
 Muszę go poddać pod głosowanie, ponieważ formalnie taki wniosek został 
sformułowany. 
 
Radny p. Michał Kubach –  
 

Panie Przewodniczący, ale wypada dotrzymywać słowa skoro umawialiśmy się, że ta 
sesja zostanie poświęcona budżetowi i absolutorium budżetowemu. Nie miało być żadnych 
innych głosowań osobowych. To jest trochę niesmaczne. Nie ma mediów. Szkoda. 
 
Przewodniczący p. Brunon Synak –  
 
 Jestem zobowiązany, żeby poddać pod głosowanie wniosek i nie przesądzam jak radni 
będą głosowali. 
 
 Przewodniczący p. Brunon Synak zarządził głosowanie wniosku polegającego na 
rozszerzeniu porządku obrad o punkt 7.1.a: wybór Przewodniczącego Komisji Zdrowia, 
Polityki Społecznej i Rodziny. Wynik głosowania: „za” – 20 radnych, „przeciw” – 5 radnych, 
„wstrzymało się od głosu” – 3 radnych.  

 
Przewodniczący p. Brunon Synak stwierdził, że wniosek o rozszerzenie porządku 

obrad uzyskał wymaganą większość głosów i został przez radnych przyjęty.  
 
Radny Marcin Pliński –  
 

Chciałbym poinformować moje koleżanki i kolegów radnych o tym, że podjąłem 
pewne decyzje. Oświadczenie w tej sprawie zostało złożone na ręce Pana Przewodniczącego, 
a dotyczy ono wystąpienia z Klubu Radnych PIS mojej osoby i przejścia do Klubu Platformy 
Obywatelskiej. Uzasadnienie jest właściwie dość proste, dlatego że myśmy jako PO – PIS 
przystępowali do wyborów trzy i pół roku temu dla wspólnego działania politycznego na 
różnych szczeblach w naszym kraju. Łudziłem się, że przykład województwa pomorskiego 
może być przykładem wzorcowym. Okazuje się jednak, że to były jedynie złudzenia, 
szczególnie w świetle ostatnich wydarzeń na scenie politycznej, które mają miejsce, które 
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właściwie stawiają sprawy dawnych ustaleń pod znakiem zapytania, wręcz w sferze 
nierealnych decyzji. Nie jestem w stanie zaakceptować tego, co się dzieje, a mianowicie 
czwórprzymierza, jak to zostało określone. Jest mi bardzo przykro, ale tego typu krok muszę 
podjąć. Przykro mi dlatego, że bardzo miło, sympatyczne i rzeczowo współpracowało z 
koleżankami i kolegami z Klubu PIS. Mam nadzieję, że moja decyzja absolutnie nie wpłynie 
na dalsze, miłe, koleżeńskie relacje. 

Oświadczenie Radnego Marcina Pińskiego o rezygnacji z członkostwa w Klubie 
Radnych PIS stanowi załącznik nr 12 do protokółu. 
 

Dalsze prowadzenie obrad Przewodniczący p. Brunon Synak przekazał  
p. Danucie Kledzik  – Wiceprzewodniczącej Sejmiku Województwa Pomorskiego.  
 
 

Punkt 7 
Przyjęcie uchwał: 

 
7.1.a. wybór Przewodniczącego Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Rodziny -   
 

Wiceprzewodnicząca p. Danuta Kledzik przedstawiła wniosek trzech członków 
Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Rodziny w sprawie wyboru p. Barbary Grabowskiej 
na funkcję Przewodniczącego Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Rodziny. 

 
Wiceprzewodnicząca p. Danuta Kledzik  zarządziła dyskusję nad wnioskiem w 

sprawie wyboru p. Barbary Grabowskiej na funkcję Przewodniczącego Komisji Zdrowia, 
Polityki Społecznej i Rodziny. 
 
Radny p. Tomasz Maszynowski – 
 

Nie zabieram głosu w kwestii zgłoszenia innej kandydatury. Jestem zdziwiony, 
ponieważ w piątek na Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Rodziny było głosowanie o 
wprowadzeniu tego punktu do porządku obrad. Punk ten nie wszedł do porządku obrad. Teraz 
nagle trzech członków Komisji zgłasza Panią Grabowską na funkcję Przewodniczącego 
Komisji Zdrowia. Można to było zrobić na Komisji i powinno to przejść bez żadnych 
problemów. Wyrażam tylko swoje zdziwienie i nic więcej. 
 
Radny p. Marcin Pliński –  
 

Jeśli nie jest to niezgodne z Regulaminem Pracy Sejmiku, to nic nie stoi na 
przeszkodzie, abyśmy przystąpili do głosowania skoro ten punkt został wprowadzony do 
porządku obrad sesji. 
 
Radny p. Michał Kubach – 
 

Oprócz tego, że mamy swoje kluby, swoje poglądy polityczne, różnimy się emocjami, 
to uważam, że powinno charakteryzować nas cos takiego jak honor i odpowiedzialność za to, 
co się robi i uzgadnia. Jeżeli dzisiaj, kiedy nie ma już mediów, wprowadza się punkt, który 
dotyczy głosowań osobowych, to po pierwsze to świadczy o słabości, czy bojaźni koalicji 
rządzącej. Jak już dzisiaj koalicja ma przyjęty budżet i absolutorium, dzięki głosom opozycji, 
to teraz może robić wszystko. Mnie jest po prostu przykro jako radnemu. Przykro i powiem 
państwu głupio, że muszę uczestniczyć w tak procesowanych sesjach. Już wielokrotnie w 
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imieniu klubu i w imieniu własnym zgłaszałem uwagi, że jesteśmy niejednokrotnie 
zaskakiwani, że nagle przed sesją dostajemy projekty uchwał do głosowania. Pomimo 
obietnic ze strony Zarządu nie spotkało się to ze zrozumieniem. Jest pewna granica swobód 
demokratycznych. Myślę, że tutaj z Kaczyńskimi się zgadzam. 
 
Radny p.Andrzej Śnieg – 
 

Jeżeli trzy osoby zgłosiły Panią Grafowską na funkcję Przewodniczącego Komisji 
Zdrowia, to chciałbym, aby któraś z osób zgłaszających wyjaśniła, jakie jest przygotowanie 
Pani Grabowskiej do pełnienia tej funkcji. Wiemy, że nasze województwo jest zadłużone na 
prawie 500 000 000 zł, jeśli chodzi o służbę zdrowia. W jaki sposób można razem z 
Członkiem Zarządu – Panem Górskim w tak krótkim terminie do wyborów samorządowych 
zmniejszyć to zadłużenie? Jaką Pani Grabowska ma wizję na służbę zdrowia? Jak zamierza 
wypracować stanowisko o zmniejszeniu zadłużenia. W jaki sposób chce zareagować na to, że 
z byłego województwa pomorskiego, zza Wisły, tam było kiedyś województwo elbląskie, 
ucieka co roku 40 000 000 zł. Jaki Pani ma pomysł, aby te pieniądze zostały w naszym 
województwie, a po drugiej stronie Wisły są dwa szpitale, szpital w Nowym Dworze, który 
podlega pod Urząd Marszałkowski i szpital w Prabutach. 
 
Radna p. Barbara Grabowska – 
 

Najpierw odpowiem Panu Kubachowi. Pan mówił tyle o honorze, a jakieś trzy 
tygodnie temu, nie wiem z jakiej racji, wypowiedział się Pan na mój temat w Radiu Gdańsk. 
Powiedział Pan, że wie, iż ja nie mam żadnych kwalifikacji. Nie odezwałam się do Pana na 
ten temat w ogóle, ale różni znajomi pytali, jakim prawem ktoś, kto mnie wcale nie zna, bo 
nie miałam przyjemności zamienić z Panem nawet jednego zdania, wypowiada publicznie 
takie kwestie w radiu. Pominęłam to i machnęłam ręką, jak gdyby mnie to nie interesowało. 

Odpowiadam Panu Radnemu Śniegowi. Zapraszam Pana na najbliższe posiedzenie 
Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Rodziny i wtedy skonfrontujemy wizję Pana 
Maszynowskiego z moją wizją. Jest to zbyt długa spraw do przedstawiania tutaj. 

 
Innych uwag radni nie zgłosili. 
  
Wiceprzewodnicząca p. Danuta Kledzik zarządziła głosowanie wniosku w sprawie 

wyboru p. Barbary Grabowskiej na funkcję Przewodniczącego Komisji Zdrowia, Polityki 
Społecznej i Rodziny. Wynik głosowania: „za” – 21 radnych, „przeciw” – 5 radnych, 
„wstrzymało się od głosu” – 2 radnych.  

 
Wiceprzewodnicząca p. Danuta Kledzik poinformowała, iż Pani Barbara Grabowska 

została wybrana na funkcję Przewodniczącego Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i 
Rodziny. 

 
Uchwała w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej 

i Rodziny stanowi załącznik nr 13 do protokółu. 
 

7.1. przyjęcie uchwały w sprawie wyrażenia opinii w sprawie wniosku Rady Miejskiej w 
Kisielicach o zmianę granic Gminy Kisielice -  
 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia opinii w sprawie wniosku Rady Miejskiej w 
Kisielicach o zmianę granic Gminy Kisielice przedstawiła p. Marzena Dobrowolska  
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– Przewodnicząca Komisji Samorządu Terytorialnego. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 
14 do protokółu.  

 
Wiceprzewodnicząca p. Danuta Kledzik  zarządziła dyskusję nad projektem uchwały 

w sprawie wyrażenia opinii w sprawie wniosku Rady Miejskiej w Kisielicach o zmianę granic 
Gminy Kisielice. 

 
Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały.  

  
Wiceprzewodnicząca p. Danuta Kledzik zarządziła głosowanie projektu uchwały w 

sprawie wyrażenia opinii w sprawie wniosku Rady Miejskiej w Kisielicach o zmianę granic 
Gminy Kisielice. Wynik głosowania: „za” – 25 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymało 
się od głosu” – 0 radnych.  

 
Wiceprzewodnicząca p. Danuta Kledzik stwierdziła, że uchwała w sprawie 

wyrażenia opinii w sprawie wniosku Rady Miejskiej w Kisielicach o zmianę granic Gminy 
Kisielice została przyjęta jednogłośnie. Uchwała stanowi załącznik nr 15 do protokółu.  

 
 

7.2.  przyjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Zarządu Województwa Pomorskiego do 
zawarcia wieloletniej umowy o świadczenie usług publicznych w zakresie 
wykonywania kolejowych regionalnych przewozów pasażerskich  
w województwie pomorskim na okres od dnia 1 stycznia 2007 roku do dnia 31 
grudnia 2009 roku -  

 
 

Projekt uchwały w sprawie upoważnienia Zarządu Województwa Pomorskiego do 
zawarcia wieloletniej umowy o świadczenie usług publicznych w zakresie wykonywania 
kolejowych regionalnych przewozów pasażerskich w województwie pomorskim na okres od 
dnia 1 stycznia 2007 roku do dnia 31 grudnia 2009 roku przedstawił p. Mieczysław Struk  
– Wicemarszałek Województwa Pomorskiego. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 16 do 
protokółu.  

 
Opinię Komisji Strategii Rozwoju i Polityki Przestrzennej przedstawił p. Mariusz 

Słowiński - Przewodniczący Komisji. Opinia stanowi załącznik nr 17 do protokółu. 
 
Opinię Komisji Budżetu i Finansów przedstawił p. Marcin Pliński – Przewodniczący 

Komisji. Opinia stanowi załącznik nr 18 do protokółu. 
 
Wiceprzewodnicząca p. Danuta Kledzik zarządziła dyskusję nad projektem uchwały 

w sprawie upoważnienia Zarządu Województwa Pomorskiego do zawarcia wieloletniej 
umowy o świadczenie usług publicznych w zakresie wykonywania kolejowych regionalnych 
przewozów pasażerskich w województwie pomorskim na okres od dnia 1 stycznia 2007 roku 
do dnia 31 grudnia 2009 roku.  
 
 Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały.  
 

Wiceprzewodnicząca p. Danuta Kledzik zarządziła głosowanie projektu uchwały w 
sprawie upoważnienia Zarządu Województwa Pomorskiego do zawarcia wieloletniej umowy 
o świadczenie usług publicznych w zakresie wykonywania kolejowych regionalnych 
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przewozów pasażerskich w województwie pomorskim na okres od dnia 1 stycznia 2007 roku 
do dnia 31 grudnia 2009 roku. Wynik głosowania: „za” – 25 radnych, „przeciw” – 0 radnych, 
„wstrzymało się od głosu” – 0 radnych. 

 
Wiceprzewodnicząca p. Danuta Kledzik stwierdziła, że uchwała w sprawie 

upoważnienia Zarządu Województwa Pomorskiego do zawarcia wieloletniej umowy o 
świadczenie usług publicznych w zakresie wykonywania kolejowych regionalnych 
przewozów pasażerskich w województwie pomorskim na okres od dnia 1 stycznia 2007 roku 
do dnia 31 grudnia 2009 roku została przyjęta jednogłośnie. Uchwała stanowi załącznik nr 19 
do protokółu.  

 
7.3. przyjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Miejskiej 

Starogard Gdański z przeznaczeniem na współuczestnictwo w projekcie „II 
Młodzieżowe Igrzyska Euroregionu „Bałtyk” -  

 
Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Miejskiej Starogard 

Gdański z przeznaczeniem na współuczestnictwo w projekcie „II Młodzieżowe Igrzyska 
Euroregionu „Bałtyk” przedstawił p. Henryk Halmann – Skarbnik Województwa 
Pomorskiego. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 20 do protokółu.  

 
Opinię Komisji Nauki, Edukacji, Kultury i Sportu przedstawiła p. Małgorzata 

Kamińska - Sobczyk – Przewodnicząca Komisji. Opinia stanowi załącznik nr 21 do 
protokółu.  

 
Opinię Komisji Współpracy Międzyregionalnej i Zagranicznej przedstawiła  

p. Danuta Makowska – Wiceprzewodnicząca Komisji. Opinia stanowi załącznik nr 22 do 
protokółu.  
 

Opinię Komisji Budżetu i Finansów przedstawił p. Marcin Pliński – Przewodniczący 
Komisji. Opinia stanowi załącznik nr 23 do protokółu. 

 
Wiceprzewodnicząca p. Danuta Kledzik zarządziła dyskusję nad projektem uchwały 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Miejskiej Starogard Gdański z 
przeznaczeniem na współuczestnictwo w projekcie „II Młodzieżowe Igrzyska Euroregionu 
„Bałtyk”.  
  

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały.  
 

Wiceprzewodnicząca p. Danuta Kledzik zarządziła głosowanie projektu uchwały w 
sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Miejskiej Starogard Gdański z 
przeznaczeniem na współuczestnictwo w projekcie „II Młodzieżowe Igrzyska Euroregionu 
„Bałtyk”. Wynik głosowania: „za” – 25 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymało się od 
głosu” – 0 radnych. 

 
Wiceprzewodnicząca p. Danuta Kledzik stwierdziła, że uchwała w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Gminie Miejskiej Starogard Gdański z przeznaczeniem na 
współuczestnictwo w projekcie „II Młodzieżowe Igrzyska Euroregionu „Bałtyk” została 
przyjęta jednogłośnie. Uchwała stanowi załącznik nr 24 do protokółu.  
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7.4. przyjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zmianę treści porozumienia z dnia 
17 grudnia 2003 r. w sprawie powierzenia Gminie Miejskiej Słupsk wykonania 
zadania inwestycyjnego pn. „Szpital Wojewódzki w budowie w Słupsku” –  

 
Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zmianę treści porozumienia z dnia 17 

grudnia 2003 r. w sprawie powierzenia Gminie Miejskiej Słupsk wykonania zadania 
inwestycyjnego pn. „Szpital Wojewódzki w budowie w Słupsku” przedstawił p. Mieczysław 
Struk – Wicemarszałek Województwa Pomorskiego. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 
25 do protokółu.  

 
Opinię Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Rodziny przedstawiła p. Barbara 

Grabowska – Przewodnicząca Komisji. Opinia stanowi załącznik nr 26 do protokółu.  
 
Opinię Komisji Budżetu i Finansów przedstawił p. Marcin Pliński – Przewodniczący 

Komisji. Opinia stanowi załącznik nr 27 do protokółu. 
 
Wiceprzewodnicząca p. Danuta Kledzik zarządziła dyskusję nad projektem uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na zmianę treści porozumienia z dnia 17 grudnia 2003 r. w 
sprawie powierzenia Gminie Miejskiej Słupsk wykonania zadania inwestycyjnego pn. 
„Szpital Wojewódzki w budowie w Słupsku”.  
 
Radny p. Lesław Grabarczyk –  
 

Jako Przewodniczący Rady Społecznej Szpitala w Słupsku życzyłbym sobie, żeby to 
była ostatnia korekta w tym temacie. 
 
 
 
Wicemarszałek p. Mieczysław Struk – 
 

Prośby zostaną wysłuchane. 
 

Innych uwag radni nie zgłosili.  
 

Wiceprzewodnicząca p. Danuta Kledzik zarządziła głosowanie projektu uchwały w 
sprawie wyrażenia zgody na zmianę treści porozumienia z dnia 17 grudnia 2003 r. w sprawie 
powierzenia Gminie Miejskiej Słupsk wykonania zadania inwestycyjnego pn. „Szpital 
Wojewódzki w budowie w Słupsku”. Wynik głosowania: „za” – 24 radnych, „przeciw” – 0 
radnych, „wstrzymało się od głosu” – 0 radnych. 

 
 
Wiceprzewodnicząca p. Danuta Kledzik stwierdziła, że uchwała w sprawie 

wyrażenia zgody na zmianę treści porozumienia z dnia 17 grudnia 2003 r. w sprawie 
powierzenia Gminie Miejskiej Słupsk wykonania zadania inwestycyjnego pn. „Szpital 
Wojewódzki w budowie w Słupsku” została przyjęta jednogłośnie. Uchwała stanowi 
załącznik nr 28 do protokółu.  
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7.5. przyjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zrzeczenie się prawa własności 
nieruchomości zabudowanych stanowiących własność Województwa 
Pomorskiego, położonych w Dzierżążnie –  

 
Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zrzeczenie się prawa własności 

nieruchomości zabudowanych stanowiących własność Województwa Pomorskiego, 
położonych w Dzierżążnie przedstawił p. Mieczysław Struk – Wicemarszałek Województwa 
Pomorskiego. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 29 do protokółu.  

 
Opinię Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Rodziny przedstawiła p. Barbara 

Grabowska – Przewodnicząca Komisji. Opinia stanowi załącznik nr 30 do protokółu.  
 
Opinię Komisji Budżetu i Finansów przedstawił p. Marcin Pliński – Przewodniczący 

Komisji. Opinia stanowi załącznik nr 31 do protokółu. 
 
Wiceprzewodnicząca p. Danuta Kledzik zarządziła dyskusję nad projektem uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na zrzeczenie się prawa własności nieruchomości zabudowanych 
stanowiących własność Województwa Pomorskiego, położonych w Dzierżążnie.  
  

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały.  
 

Wiceprzewodnicząca p. Danuta Kledzik zarządziła głosowanie projektu uchwały w 
sprawie wyrażenia zgody na zrzeczenie się prawa własności nieruchomości zabudowanych 
stanowiących własność Województwa Pomorskiego, położonych w Dzierżążnie. Wynik 
głosowania: „za” – 24 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymało się od głosu” – 0 
radnych. 

 
Wiceprzewodnicząca p. Danuta Kledzik stwierdziła, że uchwała w sprawie 

wyrażenia zgody na zrzeczenie się prawa własności nieruchomości zabudowanych 
stanowiących własność Województwa Pomorskiego, położonych w Dzierżążnie została 
przyjęta jednogłośnie. Uchwała stanowi załącznik nr 32 do protokółu.  
 
7.6. przyjęcie uchwały w sprawie odstąpienia od dokonania darowizny nieruchomości 

zabudowanej, stanowiącej własność Województwa Pomorskiego, położonej w 
Słupsku przy ul. Bałtyckiej 29 na rzecz Pomorskiej Akademii Pedagogicznej w 
Słupsku oraz uchylenia uchwał Sejmiku Województwa Pomorskiego –  
 
Projekt uchwały w sprawie odstąpienia od dokonania darowizny nieruchomości 

zabudowanej, stanowiącej własność Województwa Pomorskiego, położonej w Słupsku przy 
ul. Bałtyckiej 29 na rzecz Pomorskiej Akademii Pedagogicznej w Słupsku oraz uchylenia 
uchwał Sejmiku Województwa Pomorskiego – przedstawił p. Mieczysław Struk  
– Wicemarszałek Województwa Pomorskiego. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 33 do 
protokółu.  

 
Opinię Komisji Nauki, Edukacji, Kultury i Sportu przedstawiła p. Małgorzata 

Kamińska - Sobczyk – Przewodnicząca Komisji. Opinia stanowi załącznik nr 34 do 
protokółu.  

 
Opinię Komisji Strategii Rozwoju i Polityki Przestrzennej przedstawił p. Mariusz 

Słomiński - Przewodniczący Komisji. Opinia stanowi załącznik nr 35 do protokółu. 
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Opinię Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Rodziny przedstawiła p. Barbara 
Grabowska – Przewodnicząca Komisji. Opinia stanowi załącznik nr 36 do protokółu.  
 
Wiceprzewodnicząca p. Danuta Kledzik –  
 

Jeżeli mogę, chcę jeszcze raz zapytać Pana Marszałka, czy na pewno to sama uczelnia 
z tego zrezygnowała, wybrała inną opcję i z tego zupełnie zrezygnowała.  
 
Wicemarszałek p. Mieczysław Struk – 
 

Tak. Zostało to zresztą potwierdzone przez Radnego Pana Kasprzyka. W listopadzie 
2005 roku Uchwałą nr 36/05/12 Senat Pomorskiej Akademii Pedagogicznej zdecydował o 
rezygnacji z przejęcia przez akademię tej nieruchomości. 

 
Wiceprzewodnicząca p. Danuta Kledzik zarządziła dyskusję nad projektem uchwały 

w sprawie odstąpienia od dokonania darowizny nieruchomości zabudowanej, stanowiącej 
własność Województwa Pomorskiego, położonej w Słupsku przy ul. Bałtyckiej 29 na rzecz 
Pomorskiej Akademii Pedagogicznej w Słupsku oraz uchylenia uchwał Sejmiku 
Województwa Pomorskiego.  
  

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały.  
 

Wiceprzewodnicząca p. Danuta Kledzik zarządziła głosowanie projektu uchwały w 
sprawie odstąpienia od dokonania darowizny nieruchomości zabudowanej, stanowiącej 
własność Województwa Pomorskiego, położonej w Słupsku przy ul. Bałtyckiej 29 na rzecz 
Pomorskiej Akademii Pedagogicznej w Słupsku oraz uchylenia uchwał Sejmiku 
Województwa Pomorskiego. Wynik głosowania: „za” – 22 radnych, „przeciw” – 1 radny, 
„wstrzymało się od głosu” – 0 radnych. 

 
Wiceprzewodnicząca p. Danuta Kledzik stwierdziła, że uchwała w sprawie 

odstąpienia od dokonania darowizny nieruchomości zabudowanej, stanowiącej własność 
Województwa Pomorskiego, położonej w Słupsku przy ul. Bałtyckiej 29 na rzecz Pomorskiej 
Akademii Pedagogicznej w Słupsku oraz uchylenia uchwał Sejmiku Województwa 
Pomorskiego została przyjęta większością głosów. Uchwała stanowi załącznik nr 37 do 
protokółu.  
 
7.7. – przyjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na powierzenie Miastu Człuchów 

wykonania ciągu pieszo – rowerowego w ciągu ulicy Plantowej w Człuchowie i 
udzielenie dotacji celowej –  

 
Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na powierzenie Miastu Człuchów 

wykonania ciągu pieszo – rowerowego w ciągu ulicy Plantowej w Człuchowie i udzielenie 
dotacji celowej –przedstawił p. Mieczysław Struk – Wicemarszałek Województwa 
Pomorskiego. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 38 do protokółu.  

 
Opinię Komisji Strategii Rozwoju i Polityki Przestrzennej przedstawił p. Mariusz 

Słomiński - Przewodniczący Komisji. Opinia stanowi załącznik nr 39 do protokółu. 
 
Opinię Komisji Budżetu i Finansów przedstawił p. Marcin Pliński – Przewodniczący 

Komisji. Opinia stanowi załącznik nr 40 do protokółu. 
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Wiceprzewodnicząca p. Danuta Kledzik zarządziła dyskusję nad projektem uchwały 
w sprawie wyrażenia zgody na powierzenie Miastu Człuchów wykonania ciągu pieszo  
– rowerowego w ciągu ulicy Plantowej w Człuchowie i udzielenie dotacji celowej. 
  

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały.  
 

Wiceprzewodnicząca p. Danuta Kledzik zarządziła głosowanie projektu uchwały w 
sprawie w sprawie wyrażenia zgody na powierzenie Miastu Człuchów wykonania ciągu 
pieszo – rowerowego w ciągu ulicy Plantowej w Człuchowie i udzielenie dotacji celowej. 
Wynik głosowania: „za” – 23 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymał się od głosu” – 1 
radny. 

 
Wiceprzewodnicząca p. Danuta Kledzik stwierdziła, że uchwała w sprawie 

wyrażenia zgody na powierzenie Miastu Człuchów wykonania ciągu pieszo – rowerowego w 
ciągu ulicy Plantowej w Człuchowie i udzielenie dotacji celowej została przyjęta. Uchwała 
stanowi załącznik nr 41 do protokółu.  
 
7.8. przyjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Regionalnego Programu „Przedsiębiorczy 

Pomorzanin” –  
 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Regionalnego Programu „Przedsiębiorczy 
Pomorzanin” przedstawił p. Ryszard Nikiel – Wicemarszałek Województwa Pomorskiego. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 42 do protokółu.  

 
Opinię Komisji Strategii Rozwoju i Polityki Przestrzennej przedstawił p. Mariusz 

Słomiński - Przewodniczący Komisji. Opinia stanowi załącznik nr 43 do protokółu. 
 
Opinię Komisji Budżetu i Finansów przedstawił p. Marcin Pliński – Przewodniczący 

Komisji. Opinia stanowi załącznik nr 44 do protokółu. 
 
Wiceprzewodnicząca p. Danuta Kledzik zarządziła dyskusję nad projektem uchwały 

w sprawie przyjęcia Regionalnego Programu „Przedsiębiorczy Pomorzanin”. 
  

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały.  
 

Wiceprzewodnicząca p. Danuta Kledzik zarządziła głosowanie projektu uchwały w 
sprawie przyjęcia Regionalnego Programu „Przedsiębiorczy Pomorzanin”. Wynik 
głosowania: „za” – 24 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymało się od głosu”  
– 0 radnych. 

 
Wiceprzewodnicząca p. Danuta Kledzik stwierdziła, że uchwała w sprawie przyjęcia 

Regionalnego Programu „Przedsiębiorczy Pomorzanin” została przyjęta jednogłośnie. 
Uchwała stanowi załącznik nr 45 do protokółu.  
 
7.9. przyjęcie uchwały w sprawie określenia zadań Samorządu Województwa 

Pomorskiego finansowanych ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji 
Osób Niepełnosprawnych w roku 2006 –  

 
Projekt uchwały w sprawie określenia zadań Samorządu Województwa Pomorskiego 

finansowanych ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych  
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w roku 2006 przedstawił p. Ryszard Nikiel – Wicemarszałek Województwa Pomorskiego. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 46 do protokółu.  

 
Opinię Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Rodziny przedstawiła p. Barbara 

Grabowska – Przewodnicząca Komisji. Opinia stanowi załącznik nr 47 do protokółu.  
 

Opinię Komisji Budżetu i Finansów przedstawił p. Marcin Pliński – Przewodniczący 
Komisji. Opinia stanowi załącznik nr 48 do protokółu. 

 
Wiceprzewodnicząca p. Danuta Kledzik zarządziła dyskusję nad projektem uchwały 

w sprawie określenia zadań Samorządu Województwa Pomorskiego finansowanych ze 
środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w roku 2006. 

  
 Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały.  
 

Wiceprzewodnicząca p. Danuta Kledzik zarządziła głosowanie projektu uchwały w 
sprawie określenia zadań Samorządu Województwa Pomorskiego finansowanych ze środków 
Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w roku 2006. Wynik 
głosowania: „za” – 24 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymało się od głosu”  
– 0 radnych. 

 
Wiceprzewodnicząca p. Danuta Kledzik stwierdziła, że uchwała w sprawie 

określenia zadań Samorządu Województwa Pomorskiego finansowanych ze środków 
Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w roku 2006 została przyjęta 
jednogłośnie. Uchwała stanowi załącznik nr 49 do protokółu.  
 
 
7.10. przyjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania projektu programu 

restrukturyzacyjnego Szpitala Miejskiego im. J. Brudzińskiego w Gdyni –   
 

Projekt uchwały w sprawie zaopiniowania projektu programu restrukturyzacyjnego 
Szpitala Miejskiego im. J. Brudzińskiego w Gdyni przedstawił p. Mirosław Górski  
– Członek Zarządu Województwa Pomorskiego, który zgłosił autopoprawkę, polegającą na 
zmianie treści tytułu uchwały jak w załączniku nr 53. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 
50 do protokółu.  

 
Opinię Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Rodziny przedstawiła p. Barbara 

Grabowska – Przewodnicząca Komisji.Opinia stanowi załącznik nr 51 do protokółu.  
 

Opinię Komisji Budżetu i Finansów przedstawił p. Marcin Pliński – Przewodniczący 
Komisji. Opinia stanowi załącznik nr 52 do protokółu. 

 
Wiceprzewodnicząca p. Danuta Kledzik zarządziła dyskusję nad projektem uchwały 

wraz z autopoprawką. 
 

 Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały.  
 

Wiceprzewodnicząca p. Danuta Kledzik zarządziła głosowanie projektu uchwały 
wraz z autopoprawką. Wynik głosowania: „za” – 20 radnych, „przeciw” – 0 radnych, 
„wstrzymało się od głosu” – 0 radnych. 
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Wiceprzewodnicząca p. Danuta Kledzik stwierdziła, że uchwała wraz z 
autopoprawką została przyjęta jednogłośnie. Uchwała stanowi załącznik nr 53 do protokółu.  
 
7.11. przyjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Zarządu Województwa Pomorskiego do 

udzielenia poręczenia kredytu bankowego dla Szpitala Miejskiego  
im. J. Brudzińskiego w Gdyni –  

 
Projekt uchwały w sprawie upoważnienia Zarządu Województwa Pomorskiego do 

udzielenia poręczenia kredytu bankowego dla Szpitala Miejskiego im. J. Brudzińskiego w 
Gdyni przedstawił p. Mirosław Górski – Członek Zarządu Województwa Pomorskiego. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 54 do protokółu.  

 
Opinię Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Rodziny przedstawiła p. Barbara 

Grabowska – Przewodnicząca Komisji.Opinia stanowi załącznik nr 55 do protokółu.  
 

Opinię Komisji Budżetu i Finansów przedstawił p. Marcin Pliński – Przewodniczący 
Komisji. Opinia stanowi załącznik nr 56 do protokółu. 

 
Wiceprzewodnicząca p. Danuta Kledzik zarządziła dyskusję nad projektem uchwały 

w sprawie upoważnienia Zarządu Województwa Pomorskiego do udzielenia poręczenia 
kredytu bankowego dla Szpitala Miejskiego im. J. Brudzińskiego w Gdyni.  
  

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały.  
 

Wiceprzewodnicząca p. Danuta Kledzik zarządziła głosowanie projektu uchwały w 
sprawie upoważnienia Zarządu Województwa Pomorskiego do udzielenia poręczenia kredytu 
bankowego dla Szpitala Miejskiego im. J. Brudzińskiego w Gdyni. Wynik głosowania: „za” 
 – 20 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymało się od głosu” – 0 radnych. 

 
Wiceprzewodnicząca p. Danuta Kledzik stwierdziła, że uchwała w sprawie 

upoważnienia Zarządu Województwa Pomorskiego do udzielenia poręczenia kredytu 
bankowego dla Szpitala Miejskiego im. J. Brudzińskiego w Gdyni została przyjęta 
jednogłośnie. Uchwała stanowi załącznik nr 57 do protokółu.  
 
 
7.11.a. przyjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Zarządu Województwa Pomorskiego 

do udzielenia poręczenia kredytu bankowego dla Przemysłowego Zespołu Opieki 
Zdrowotnej w Gdańsku –  

 
Projekt uchwały w sprawie upoważnienia Zarządu Województwa Pomorskiego do 

udzielenia poręczenia kredytu bankowego dla Przemysłowego Zespołu Opieki Zdrowotnej w 
Gdańsku przedstawił p. Mirosław Górski – Członek Zarządu Województwa Pomorskiego. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 58 do protokółu.  

 
Opinię Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Rodziny przedstawiła p. Barbara 

Grabowska – Przewodnicząca Komisji. Opinia stanowi załącznik nr 59 do protokółu.  
 

Opinię Komisji Budżetu i Finansów przedstawił p. Marcin Pliński – Przewodniczący 
Komisji. Opinia stanowi załącznik nr 60 do protokółu. 
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Wiceprzewodnicząca p. Danuta Kledzik zarządziła dyskusję nad projektem uchwały 

w sprawie upoważnienia Zarządu Województwa Pomorskiego do udzielenia poręczenia 
kredytu bankowego dla Przemysłowego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Gdańsku.  
 

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały.  
 

Wiceprzewodnicząca p. Danuta Kledzik zarządziła głosowanie projektu uchwały w 
sprawie upoważnienia Zarządu Województwa Pomorskiego do udzielenia poręczenia kredytu 
bankowego dla Przemysłowego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Gdańsku. Wynik głosowania: 
„za” – 19 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymało się od głosu” – 0 radnych. 

 
Wiceprzewodnicząca p. Danuta Kledzik stwierdziła, że uchwała w sprawie 

upoważnienia Zarządu Województwa Pomorskiego do udzielenia poręczenia kredytu 
bankowego dla Przemysłowego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Gdańsku została przyjęta 
jednogłośnie. Uchwała stanowi załącznik nr 61 do protokółu.  
 
7.11.b. przyjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania aneksu nr 1 do programu 

restrukturyzacyjnego Szpitala Specjalistycznego w Kościerzynie –  
 

Projekt uchwały w sprawie zaopiniowania aneksu nr 1 do programu 
restrukturyzacyjnego Szpitala Specjalistycznego w Kościerzynie wraz z autopoprawką 
przedstawił p. Mirosław Górski – Członek Zarządu Województwa Pomorskiego. Projekt 
uchwały wraz z autopoprawką stanowi załącznik nr 62 do protokółu.  

 
Opinię Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Rodziny przedstawiła p. Barbara 

Grabowska – Przewodnicząca Komisji.Opinia stanowi załącznik nr 63 do protokółu.  
 

Opinię Komisji Budżetu i Finansów przedstawił p. Marcin Pliński – Przewodniczący 
Komisji. Opinia stanowi załącznik nr 64 do protokółu. 

 
Wiceprzewodnicząca p. Danuta Kledzik zarządziła dyskusję nad projektem uchwały 

w sprawie zaopiniowania aneksu nr 1 do programu restrukturyzacyjnego Szpitala 
Specjalistycznego w Kościerzynie. 
 

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały.  
 

Wiceprzewodnicząca p. Danuta Kledzik zarządziła głosowanie projektu uchwały w 
sprawie zaopiniowania aneksu nr 1 do programu restrukturyzacyjnego Szpitala 
Specjalistycznego w Kościerzynie. Wynik głosowania: „za” – 20 radnych, „przeciw” – 0 
radnych, „wstrzymało się od głosu” – 0 radnych. 

 
Wiceprzewodnicząca p. Danuta Kledzik stwierdziła, że uchwała w sprawie 

zaopiniowania aneksu nr 1 do programu restrukturyzacyjnego Szpitala Specjalistycznego w 
Kościerzynie została przyjęta jednogłośnie. Uchwała stanowi załącznik nr 65 do protokółu.  
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7.12. przyjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej gminom województwa 
pomorskiego, w ramach Wojewódzkiego programu profilaktyki i rozwiązywania 
problemów alkoholowych na lata 2006 – 2010 –  

 
Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej gminom województwa 

pomorskiego, w ramach Wojewódzkiego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów 
alkoholowych na lata 2006 – 2010 przedstawił p. Ryszard Nikiel – Wicemarszałek 
Województwa Pomorskiego. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 66 do protokółu.  

 
Opinię Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Rodziny przedstawiła p. Barbara 

Grabowska – Przewodnicząca Komisji.Opinia stanowi załącznik nr 67 do protokółu.  
 

Opinię Komisji Budżetu i Finansów przedstawił p. Marcin Pliński – Przewodniczący 
Komisji. Opinia stanowi załącznik nr 68 do protokółu. 

 
Wiceprzewodnicząca p. Danuta Kledzik zarządziła dyskusję nad projektem uchwały 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej gminom województwa pomorskiego, w ramach 
Wojewódzkiego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych na lata 
2006 – 2010. 
 

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały.  
 

Wiceprzewodnicząca p. Danuta Kledzik zarządziła głosowanie projektu uchwały w 
sprawie udzielenia pomocy finansowej gminom województwa pomorskiego, w ramach 
Wojewódzkiego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych na lata 
2006 – 2010. Wynik głosowania: „za” – 19 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymało się 
od głosu” – 0 radnych. 

 
Wiceprzewodnicząca p. Danuta Kledzik stwierdziła, że uchwała w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej gminom województwa pomorskiego, w ramach 
Wojewódzkiego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych na lata 
2006 – 2010 została przyjęta jednogłośnie. Uchwała stanowi załącznik nr 69 do protokółu.  
 
7.13. przyjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu województwa pomorskiego na  

2006 rok –  
 

Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu województwa pomorskiego na  
2006 rok – przedstawił p. Henryk Halmann – Skarbnik Województwa Pomorskiego. Projekt 
uchwały wraz z autopoprawką stanowi załącznik nr 70 do protokółu.  

 
Opinię Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Rodziny przedstawiła p. Barbara 

Grabowska – Przewodnicząca Komisji. Opinia stanowi załącznik nr 71 do protokółu.  
 
 
Opinię Komisji Nauki, Edukacji, Kultury i Sportu przedstawiła p. Małgorzata 

Kamińska - Sobczyk – Przewodnicząca Komisji. Opinia stanowi załącznik nr 72 do 
protokółu.  
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Opinię Komisji Rolnictwa, Gospodarki Żywnościowej i Rozwoju Obszarów 
Wiejskich przedstawił p. Tadeusz Haase – Przewodniczący Komisji. Opinia stanowi 
załącznik nr 73 do protokółu. 

 
Opinię Komisji Strategii Rozwoju i Polityki Przestrzennej przedstawił p. Mariusz 

Słomiński - Przewodniczący Komisji. Opinia stanowi załącznik nr 74 do protokółu. 
 
Opinię Komisji Budżetu i Finansów przedstawił p. Marcin Pliński – Przewodniczący 

Komisji. Opinia stanowi załącznik nr 75 do protokółu. 
 
Wiceprzewodnicząca p. Danuta Kledzik zarządziła dyskusję nad projektem uchwały 

w sprawie zmiany budżetu województwa pomorskiego na 2006 rok 
 

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały.  
 

Wiceprzewodnicząca p. Danuta Kledzik zarządziła głosowanie projektu uchwały w 
sprawie zmiany budżetu województwa pomorskiego na 2006 rok. Wynik głosowania: „za”  
– 20 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymał się od głosu” – 1 radny. 

 
Wiceprzewodnicząca p. Danuta Kledzik stwierdziła, że uchwała w sprawie zmiany 

budżetu województwa pomorskiego na 2006 rok została przyjęta. Uchwała stanowi załącznik 
nr 76 do protokółu.  
 
7.14. przyjęcie uchwały o zmianie statutu Zarządu Melioracji i Urządzeń Wodnych 
Województwa Pomorskiego w Gdańsku –  

 
Projekt uchwały o zmianie statutu Zarządu Melioracji i Urządzeń Wodnych 

Województwa Pomorskiego w Gdańsku przedstawił p. Jacek Głowacz – Członek Zarządu 
Województwa Pomorskiego. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 77 do protokółu.  

 
Opinię Komisji Rolnictwa, Gospodarki Żywnościowej i Rozwoju Obszarów 

Wiejskich przedstawił p. Tadeusz Haase – Przewodniczący Komisji. Opinia stanowi 
załącznik nr 78 do protokółu. 

 
Wiceprzewodnicząca p. Danuta Kledzik zarządziła dyskusję nad projektem uchwały 

o zmianie statutu Zarządu Melioracji i Urządzeń Wodnych Województwa Pomorskiego w 
Gdańsku. 
 

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały.  
 

Wiceprzewodnicząca p. Danuta Kledzik zarządziła głosowanie projektu uchwały o 
zmianie statutu Zarządu Melioracji i Urządzeń Wodnych Województwa Pomorskiego w 
Gdańsku. Wynik głosowania: „za” – 22 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymało się od 
głosu” – 0 radnych. 

 
Wiceprzewodnicząca p. Danuta Kledzik stwierdziła, że uchwała o zmianie statutu 

Zarządu Melioracji i Urządzeń Wodnych Województwa Pomorskiego w Gdańsku została 
przyjęta jednogłośnie. Uchwała stanowi załącznik nr 79 do protokółu.  
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7.15. przyjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Uchwały Rady Społecznej 
Przemysłowego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Gdańsku dotyczącej zmiany 
organizacyjnej Szpitala oraz Uchwały Rady Społecznej dotyczącej uchwalenia 
Statutu Przemysłowego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Gdańsku –  

 
Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia Uchwały Rady Społecznej Przemysłowego 

Zespołu Opieki Zdrowotnej w Gdańsku dotyczącej zmiany organizacyjnej Szpitala oraz 
Uchwały Rady Społecznej dotyczącej uchwalenia Statutu Przemysłowego Zespołu Opieki 
Zdrowotnej w Gdańsku przedstawił p. Mirosław Górski – Członek Zarządu Województwa 
Pomorskiego. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 80 do protokółu.  

 
Opinię Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Rodziny przedstawiła p. Barbara 

Grabowska – Przewodnicząca Komisji. Opinia stanowi załącznik nr 81 do protokółu.  
 

Wiceprzewodnicząca p. Danuta Kledzik zarządziła dyskusję nad projektem uchwały 
w sprawie zatwierdzenia Uchwały Rady Społecznej Przemysłowego Zespołu Opieki 
Zdrowotnej w Gdańsku dotyczącej zmiany organizacyjnej Szpitala oraz Uchwały Rady 
Społecznej dotyczącej uchwalenia Statutu Przemysłowego Zespołu Opieki Zdrowotnej w 
Gdańsku. 
 

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały.  
 

Wiceprzewodnicząca p. Danuta Kledzik zarządziła głosowanie projektu uchwały w 
sprawie zatwierdzenia Uchwały Rady Społecznej Przemysłowego Zespołu Opieki Zdrowotnej 
w Gdańsku dotyczącej zmiany organizacyjnej Szpitala oraz Uchwały Rady Społecznej 
dotyczącej uchwalenia Statutu Przemysłowego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Gdańsku. 
Wynik głosowania: „za” – 23 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymało się od głosu” – 0 
radnych. 

 
Wiceprzewodnicząca p. Danuta Kledzik stwierdziła, że uchwała w sprawie 

zatwierdzenia Uchwały Rady Społecznej Przemysłowego Zespołu Opieki Zdrowotnej w 
Gdańsku dotyczącej zmiany organizacyjnej Szpitala oraz Uchwały Rady Społecznej 
dotyczącej uchwalenia Statutu Przemysłowego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Gdańsku 
została przyjęta jednogłośnie. Uchwała stanowi załącznik nr 82 do protokółu.  
 
7.16. przyjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Uchwały Rady Społecznej Szpitala 

Miejskiego im. J. Brudzińskiego w Gdyni dotyczącej zmiany organizacyjnej 
Szpitala oraz Uchwały dotyczącej zatwierdzenia zmiany Statutu Szpitala 
Miejskiego im. J. Brudzińskiego w Gdyni –  
 
Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia Uchwały Rady Społecznej Szpitala 

Miejskiego im. J. Brudzińskiego w Gdyni dotyczącej zmiany organizacyjnej Szpitala oraz 
Uchwały dotyczącej zatwierdzenia zmiany Statutu Szpitala Miejskiego im. J. Brudzińskiego 
w Gdyni – przedstawił p. Mirosław Górski – Członek Zarządu Województwa Pomorskiego. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 83 do protokółu.  

 
Opinię Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Rodziny przedstawiła p. Barbara 

Grabowska – Przewodnicząca Komisji.. Opinia stanowi załącznik nr 84 do protokółu.  
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Wiceprzewodnicząca p. Danuta Kledzik zarządziła dyskusję nad projektem uchwały 

w sprawie zatwierdzenia Uchwały Rady Społecznej Szpitala Miejskiego im. J. Brudzińskiego 
w Gdyni dotyczącej zmiany organizacyjnej Szpitala oraz Uchwały dotyczącej zatwierdzenia 
zmiany Statutu Szpitala Miejskiego im. J. Brudzińskiego w Gdyni. 

 
Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały.  

 
Wiceprzewodnicząca p. Danuta Kledzik zarządziła głosowanie projektu uchwały w 

sprawie zatwierdzenia Uchwały Rady Społecznej Szpitala Miejskiego im. J. Brudzińskiego w 
Gdyni dotyczącej zmiany organizacyjnej Szpitala oraz Uchwały dotyczącej zatwierdzenia 
zmiany Statutu Szpitala Miejskiego im. J. Brudzińskiego w Gdyni. Wynik głosowania: „za” 
 – 22 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymało się od głosu” – 0 radnych. 

 
Wiceprzewodnicząca p. Danuta Kledzik stwierdziła, że uchwała w sprawie w 

sprawie zatwierdzenia Uchwały Rady Społecznej Szpitala Miejskiego im. J. Brudzińskiego w 
Gdyni dotyczącej zmiany organizacyjnej Szpitala oraz Uchwały dotyczącej zatwierdzenia 
zmiany Statutu Szpitala Miejskiego im. J. Brudzińskiego w Gdyni. Uchwała została przyjęta 
jednogłośnie. Uchwała stanowi załącznik nr 85 do protokółu.  
 
7.17. przyjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Rady Społecznej przy 

Wojewódzkim Szpitalu Zakaźnym w Gdańsku –  
 
Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Rady Społecznej przy 

Wojewódzkim Szpitalu Zakaźnym w Gdańsku przedstawiła p. Barbara Grabowska  
– Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Rodziny. Projekt uchwały stanowi 
załącznik nr 86 do protokółu.  

 
Opinię Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Rodziny przedstawiła p. Barbara 

Grabowska – Przewodnicząca Komisji. Opinia stanowi załącznik nr 87 do protokółu.  
 

Wiceprzewodnicząca p. Danuta Kledzik zarządziła dyskusję nad projektem uchwały 
zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Rady Społecznej przy Wojewódzkim Szpitalu 
Zakaźnym w Gdańsku. 

 
Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały.  

 
Wiceprzewodnicząca p. Danuta Kledzik zarządziła głosowanie projektu uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Rady Społecznej przy Wojewódzkim Szpitalu 
Zakaźnym w Gdańsku Wynik głosowania: „za” – 22 radnych, „przeciw” – 0 radnych, 
„wstrzymało się od głosu” – 0 radnych. 

 
Wiceprzewodnicząca p. Danuta Kledzik stwierdziła, że uchwała zmieniająca uchwałę 

w sprawie powołania Rady Społecznej przy Wojewódzkim Szpitalu Zakaźnym w Gdańsku 
została przyjęta jednogłośnie. Uchwała stanowi załącznik nr 88 do protokółu.  
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7.18. przyjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Uchwał Rady Społecznej 

Wojewódzkiego Zespołu Reumatologicznego im. J. Titz – Kosko w Sopocie 
dotyczących zmian organizacyjnych oraz zatwierdzenia zmian Statutu 
Wojewódzkiego Zespołu Reumatologicznego im. J. Titz – Kosko w Sopocie -   

 
Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia Uchwał Rady Społecznej Wojewódzkiego 

Zespołu Reumatologicznego im. J. Titz – Kosko w Sopocie dotyczących zmian 
organizacyjnych oraz zatwierdzenia zmian Statutu Wojewódzkiego Zespołu 
Reumatologicznego im. J. Titz – Kosko w Sopocie przedstawił p. Mirosław Górski  
– Członek Zarządu Województwa Pomorskiego. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 89 do 
protokółu.  

 
Opinię Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Rodziny przedstawiła p. Barbara 

Grabowska – Przewodnicząca Komisji. Opinia stanowi załącznik nr 90 do protokółu.  
 

Wiceprzewodnicząca p. Danuta Kledzik zarządziła dyskusję nad projektem uchwały 
w sprawie zatwierdzenia Uchwał Rady Społecznej Wojewódzkiego Zespołu 
Reumatologicznego im. J. Titz – Kosko w Sopocie dotyczących zmian organizacyjnych oraz 
zatwierdzenia zmian Statutu Wojewódzkiego Zespołu Reumatologicznego im. J. Titz – Kosko 
w Sopocie. 

 
Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały.  

 
Wiceprzewodnicząca p. Danuta Kledzik zarządziła głosowanie projektu uchwały w 

sprawie zatwierdzenia Uchwał Rady Społecznej Wojewódzkiego Zespołu 
Reumatologicznego im. J. Titz – Kosko w Sopocie dotyczących zmian organizacyjnych oraz 
zatwierdzenia zmian Statutu Wojewódzkiego Zespołu Reumatologicznego im. J. Titz – Kosko 
w Sopocie.Wynik głosowania: „za” – 21 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymało się od 
głosu” – 0 radnych. 

 
Wiceprzewodnicząca p. Danuta Kledzik stwierdziła, że uchwała w sprawie 

zatwierdzenia Uchwał Rady Społecznej Wojewódzkiego Zespołu Reumatologicznego  
im. J. Titz – Kosko w Sopocie dotyczących zmian organizacyjnych oraz zatwierdzenia zmian 
Statutu Wojewódzkiego Zespołu Reumatologicznego im. J. Titz – Kosko w Sopocie została 
przyjęta jednogłośnie. Uchwała stanowi załącznik nr 91 do protokółu.  
 

 
 

 
Punkt 9 

Sprawozdanie z pracy Zarządu Województwa Pomorskiego 
 
Sprawozdanie stanowi załącznik nr 92 do protokółu.  
 
 Radni nie zgłosili uwag do sprawozdania.  
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Punkt 10 
Informacja Przewodniczącego Sejmiku  

o podejmowanych działaniach w okresie między sesjami  
oraz o korespondencji wpływającej do Kancelarii Sejmiku 

 
Informacja stanowi załącznik nr 93 do protokółu.  
 
 Radni nie zgłosili uwag do sprawozdania. 
  

 
 
 

Punkt 11 
Wolne wnioski 

  
Wiceprzewodnicząca p. Danuta Kledzik przypomniała radnym o upływie z dniem 30 

kwietnia br. terminu składania oświadczeń majątkowych radnych wraz z kopią PIT – u. 
Niezłożeni oświadczenia w terminie powoduje utratę diety do czasu złożenia oświadczenia. 

 
Punkt 12 

Zakończenie obrad 
 

Na tym Wiceprzewodnicząca Sejmiku Województwa Pomorskiego p. Danuta 
Kledzik  zakończyła obrady XLVII sesji.  

 
 
 
 Protokół na podstawie 
 zapisu cyfrowego sporządziła: 
 Barbara Grosz 
 
 
             Brunon Synak 
                                                                                             Przewodniczący Sejmiku 
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